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Tržnica Okusi Kamnika –  
Podeželje in Eko na ŠUTNI
28. maja od 8.00 do 13.00 ure

- Nastop Malih in Velikih kalčkov plesne šole ŠINŠIN
- Na orglice bodo igrali Francetovi orgličarji

Vse kupce  
sezonskih vstopnic 
obveščamo, da jih 
lahko dvignete 
na kopališču pri 
blagajni.
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Odprto od 10. 6. 2016 do 31. 8. 2016

Kamniško kopališče »POD SKALCO«
Najboljša osvežitev v poletnih dneh

AKCIJA – sezonska vstopnica za odrasle v petek ,10. 6. 2016,  
od 13. do 18. ure na blagajni na kopališču – SAMO 20 €.

Velika planina – Člani Rekreacijskega društva Rigelj se bodo 
jutri, 28. maja, ob 10. uri zbrali ob smetišču nasproti gostišča 
Zeleni rob na čistilni akciji, na katero vabijo tudi druge ljubi-
telji planine. Akcijo je finančno podprla Občina Kamnik, ki bo 
poskrbela za delovni stroj, odvoz 40 kubičnih metrov odpad-
kov ter vreče in rokavice za udeležence. Predsednik RD Rigelj 
Zvonko Božič prosi člane, naj prinesejo grablje, vile in drugo 
orodje, ter dodaja, da bodo poskrbeli tudi za malico v Petro-
vem kotu. Prav tam bo zbirališče tudi v nedeljo, 29. maja, ob 
11. uri na srečanju z domžalskimi jamarji, s katerimi si boste 
lahko ogledali podzemni svet na Veliki planini. J. P.

Jutri čistilna akcija na Veliki planini

OBČINSKE NOVICE

Ravnateljica, ki stavi 
na dobre odnose
Vrtec Antona Medveda Ka-
mnik ima novo ravnateljico. 
Vodenje zavoda bo poleti 
prevzela Liana Cerar, ki ji je 
kot kandidatki s predstavitvi-
jo uspelo navdušiti pred-
vsem starše.
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AKTUALNO

Vlada obiskala Kamnik
Predstavniki vlade so se v 
okviru obiska osrednjeslo-
venske regije v sredo, 11. 
maja, mudili tudi v Kamniku. 
Miro Cerar je obiskal Cirius, 
državni sekretar ministrstva 
za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Marjan Podgoršek 
pa Eto.
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ŠPORT

Prvaki občinske lige
Ekipa Ambrož Team je bila 
letos že tretjič zapored naj-
boljša v občinski ligi v keglja-
nju in tako osvojila prehodni 
pokal v trajno last. Alfa in 
omega ekipe je Štefan Flerin.
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Aleš Senožetnik

Kamnik – Revijo starodob-
nih vozil A-kategorije, ki za-
jema vozila, starejša od le-
tnika 1945, je že osmič zapo-
red organiziralo Društvo 
starodobnih vozil Kamnik. 
»Gre za edino tovrstno pri-
reditev v Sloveniji. Najsta-
rejše vozilo letošnje revije je 
motor češke izdelave znam-
ke Laurin & Klement iz leta 
1903. Med avtomobili pa 
obiskovalci lahko občuduje-
jo tudi model Ford T iz leta 
1922,« je le nekaj zanimivih 
vozil, ki so si jih lahko pre-
tekli konec tedna ogledali 
obiskovalci revije, izpostavil 
Miroslav Vrhovnik, predse-
dnik Društva starodobnih 
vozil Kamnik. 
Letošnje revije so se udele-
žili tudi predstavniki FIVA, 
mednarodne organizacije, 
ki povezuje številne nacio-
nalne zveze ljubiteljev sta-
rodobnih vozil in letos obe-
ležuje 50. leto delovanja, ter 
Marjutka Hafner, general-
na sekretarka Unesca za 
Slovenijo.

Veliko voznikov iz tujine
Med lastniki starodobnih 
vozil je bilo nekaj Sloven-
cev, po Vrhovnikovih bese-

dah pa večina prihaja iz de-
vetih drugih evropskih 
držav. Skupno se je v Ka-
mniku zbralo okoli osem-
deset vozil, ki so krenila na 
krožno pot po Gorenjskem. 
Glavni koloni motorjev in 
avtomobilov je spremljala 
tudi kolona nekoliko »mlaj-
ših« motorjev znamk Har-
ley Davidson in Cadillac, v 
katerih so se popeljali pred-
stavniki občin, sponzorji in 
drugi visoki gostje. 

V soboto so se starodobniki 
ustavili v Škofji Loki in Nak-
lem. V nedeljo so obiskali še 
grad Strmol, nato pa so se 
podali proti Volčjemu Poto-
ku, ki je predstavljal tudi 
končni cilj letošnje kolone 
starodobnikov, Kamniča-
nom in okoliškim prebival-
cem pa ponudil še eno mož-
nost za ogled teh edinstve-
nih vozil, med katerimi so 
bili tudi takšni v vrednosti 
več sto tisoč evrov. 

Prave vrednosti teh jeklenih 
lepotcev pa se verjetno ne da 
izmeriti v denarju in tega se 
dobro zavedajo tudi številni 
vozniki starodobnikov, ki 
vanje poleg denarja vlagajo 
tudi ogromno časa, znanja 
in volje. Obiskovalcem pri-
reditev, kakršna je bila pre-
tekli konec tedna v Kamni-
ku, pa pričarajo delček iz 
časov, ko sta bila avto ali 
motor še redkost na mestnih 
ulicah in cestah.

Starodobniki znova  
v Kamniku
Slikovito kuliso kamniških staromestnih ulic je prejšnjo soboto še dodatno popestrila mednarodna 
revija starodobnikov. Vsa vozila, ki so bila na ogled, segajo v prvo polovico 20. stoletja, najstarejša pa 
presegajo starost sto let.

Mednarodna revija starodobnikov v organizaciji Društva starodobnih vozil Kamnik je bila 
prava paša za oči. / Foto: Klemen Brumec

ZANIMIVOSTI

S tradicijo pod novo 
streho
V soboto, 21. maja, so v 
Pubu Pod skalo neformalno 
odprli novo pokrito teraso in 
s Kubanskim večerom 
zaključili sezono glasbenih 
dogodkov.
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VABLJENI 
na otvoritev nove 
trgovine Vitapur

Na dan otvoritve prvih

100 kupcev

prejme DARILO*

Kdaj?

Kje?

*Na dan otvoritve prvih 100 kupcev prejme darilo: dekorativno odejo Vitapur SoftTouch 4 v 1 
140x200 cm. Ponudba velja samo na dan otvoritve 2.6.2016. Popusti, akcije in različni 
kuponi ugodnosti se med seboj ne seštevajo.

V četrtek, 2. junija 2016, 
od 8. ure naprej.
Trgovina Vitapur Kamnik, 
nakupovalni center Qlandia, 
Domžalska cesta 3, 1241 Kamnik.

www.vitapur.si
Nakup in hitra dostava v spletni trgoviniNaročila in informacije

03 757 14 40
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Aleš Senožetnik

Šmartno – Osnovna šola 
Šmartno v Tuhinju je vrata 
nove stavbe odprla pred 
dvajsetimi leti ter s tem 
omogočila celovito šolanje 
po takratnem programu 
osemletke otrokom z obmo-
čja Tuhinjske doline. Ob 
dvajsetletnici delovanja so 
se šolarji in učitelji šole v 
Šmartnem ter podružničnih 
šol Motnik, Zgornji Tuhinj 
in Sela z zabavnim in zani-
mivim kulturnim progra-
mom spomnili prehojene 
poti.
Kot je povedala ravnateljica 
šole Jožica Hribar, so v 
Šmartnem na mnogih pod-
ročjih orali ledino. Prvi med 
kamniškimi šolami so uvedli 
program devetletke, prav 
tako so bili med prvimi slo-
venskimi šolami, ki so uvedli 
učenje drugega tujega jezika. 
»Na šoli nenehno pozornost 
namenjamo skrbi zase, za 
druge in okolje in v ta namen 
poudarjamo načela zdravega 

načina življenja, pri čemer 
izpostavljamo zdravo prehra-
no in gibanje,« je med dru-
gim še izpostavila Hribarjeva 
ter pristavila, da v šoli sledijo 
tudi trendom razvoja tehno-
logije: »Dvajset let nazaj sta 
bila na šoli le dva računalni-
ka, danes je računalnik v vsa-

ki od učilnic, prav tako tudi 
projektor. Urejena je tudi ra-
čunalniška učilnica in na vo-
ljo so tablični računalniki.«
Da znanje, pridobljeno v 
šoli, znajo izkoriščati, so 
učenci pokazali tudi na pri-
reditvi, ki je v polni telovad-
nici šole potekala prejšnji 

petek. Nastopajoči – sedanji 
in nekdanji učenci – so do-
kazali, da so vešči tako ple-
sa, petja in glasbe kot tudi 
programiranja igric in mon-
taže videa, s katerim so 
predstavili bolj zabaven del 
šolskega vsakdana, ki se obi-
čajno godi med odmori.
Učenci premorejo tudi zvr-
hano mero humorja, s kate-
rim so navduševali udeležen-
ce praznovanja. V enem iz-
med skečev so se spomnili 
vsakodnevne vožnje v šolo. 
Za razliko od učencev ostalih 
kamniških šol se namreč ve-
čina izmed približno štiristo 
tuhinjskih osnovnošolcev k 
pouku pripelje z organizira-
nim šolskim prevozom.
Na Osnovni šoli Šmartno so 
v dvajsetih letih dokazali, da 
so popolnoma enakovredni 
najboljšim šolam v državi. 
Za to pa po besedah ravnate-
ljice Jožice Hribar poleg 
dobrega dela učiteljev s svo-
jimi uspehi in prizadevnos-
tjo skrbijo predvsem učenci 
sami.

Praznik šmarske šole 
Učenci in učitelji Osnovne šole Šmartno v Tuhinju so se s prireditvijo 20 let t'hin'ske šole v 
Šmartnem spomnili prvih dveh desetletij osnovne šole v Tuhinjski dolini.

Ravnateljica šole Jožica Hribar z učitelji / Foto: Aleš Senožetnik

Da učencem ne primanjkuje smisla za humor, so pokazali 
s skeči. / Foto: Aleš Senožetnik

Jasna Paladin

Kamnik – Občina Kamnik je 
s strani Slovenske filantro-
pije in članic Slovenske 
mreže prostovoljskih orga-
nizacij v okviru Slovesnega 
dneva prostovoljstva in Na-
cionalnega tedna prosto-
voljstva v četrtek, 19. maja, 
prejela naziv prostovoljstvu 
prijazno mesto.
Naziv so prejele tiste obči-
ne, ki po mnenju Slovenske 
filantropije prepoznavajo 
pomen prostovoljskega dela 
občanov za življenje v nji-
hovi skupnosti, cenijo nji-
hovo delo, podpirajo prosto-
voljske organizacije in na-
menjajo del občinskih 
sredstev za razvoj prosto-
voljstva v svoji občini. V ob-
razložitvi so zapisali: »V 
Občini Kamnik je v organi-
zirano prostovoljstvo vklju-
čenih več kot 10 odstotkov 
prebivalcev, spodbujajo pa 
tudi mednarodno prosto-
voljstvo. V Kamniku je bilo 
v lanskem letu v različnih 
programih kar 20 prosto-
voljcev iz tujine, vsako leto 
pa na mednarodno prosto-
voljsko šolo v tujino odideta 
dva prostovoljca Zavoda 
Oreli. Občina na razpisih 

upošteva vrsto stroškov, po-
vezanih s prostovoljskim 
delom, se redno pridružuje 
Dnevu za spremembe, Na-
cionalnemu tednu prosto-
voljstva, prostovoljcem pa 
se tudi javno zahvali na jav-
nih prireditvah. Prosto-
voljske aktivnosti podpira z 
oglaševanjem v občinskih 
medijih pa tudi z možnostjo 
brezplačne uporabe občin-
skih prostorov oziroma 
omogočanjem simboličnih 
najemnin za prostovoljske 
organizacije. Župan se na 
delo in uspehe odziva aktiv-
no in prostovoljce, kadar je 
le mogoče, spremlja tudi na 
podelitve nazivov naj pro-
stovoljec na Brdo pri Kra-
nju, sam pa je, tako kot 
mnogi drugi zaposleni v 
njihovi občinski upravi, 
član nekaterih prostovolj-
skih organizacij, pridružuje 
pa se tudi akcijam, na kate-
re ga povabijo prostovoljske 
organizacije. Občina Ka-
mnik spodbuja izobraževa-
nje mentorjev mladih pro-
stovoljcev v šolah, kar je 
pomemben vložek v razvoj 
solidarnosti med prebivalci 
občine v prihodnje.«
V imenu občine je priznanje 
prevzel župan Marjan Šarec.

Kamnik, prostovoljstvu 
prijazno mesto

Obvestilo

Zahvale, osmrtnice, pisma, članke in drugo gradivo za 
objavo v časopisu Kamničan-ka skupaj s svojimi 
kontaktnimi podatki v času uradnih ur lahko pustite v 
nabiralniku pri vratarju Občine Kamnik.

Jasna Paladin

Kamnik – Občinski svetni-
ki so na svoji majski seji 
sprejeli odlok o programu 
opremljanja stavbnih ze-
mljišč in merilih za odme-
ro komunalnega prispevka 
na območju občine Ka-
mnik, ki predstavlja prav-
no podlago za odmerjanje 
komunalnega prispevka, 
ki je pogoj za pridobitev 
gradbenega dovoljenja. 
Kot je povedala vodja ob-
činskega oddelka za ureja-
nje prostora dr. Marija Ta-
deja Ježek, bo komunalni 
prispevek za približno 20 

odstotkov nižji od trenu-
tno veljavnega.
V nadaljevanju so se sezna-
nili z letnimi poročili javnih 
zavodov za lansko leto, kate-
re ustanoviteljica ali sousta-
noviteljica je Občina Ka-
mnik. Svetniki so jih potrdi-
li brez razprave, so pa zato 
toliko več besed namenili 
poslovanju družbe Velika 
planina za leto 2015, ki ga je 
predstavil direktor Leon Ke-
der. Kot je razvidno iz poro-
čila, so lani na planino z 
gondolo prepeljali 48.500 
potnikov, ustvarili dobrih 
771 tisočakov prihodkov od 
poslovanja, za 730 tisočakov 

odhodkov, poslovni izid ob 
koncu leta pa je bil -112.824 
tisoč evrov, kar je sicer več 
kot še enkrat manjša izguba 
kot lansko leto. A svetniki 
do poročila niso bili tako 
naklonjeni, še posebej, ker 
občina družbo praktično 
vsako leto dokapitalizira z 
zneskom v višini okoli 250 
tisoč evrov. Še posebej kriti-
čen do vodstva družbe je bil 
svetnik Brane Golubovič, ki 
je direktorju očital ignoran-
co do svetnikov ter stihijsko 
delo. V razpravi so svetniki 
opozorili tudi na pomen po-
vezovanja, strategije in pro-
mocije Velike planine, pou-

darili pa so tudi, da se ne 
smemo zadovoljiti z nižjo 
izgubo, saj je skrajni čas, da 
družba začne poslovati pozi-
tivno.
Svetniki so potrdili še zak-
ljučni račun občinskega 
proračuna za lansko leto, 
nato pa obravnavali še dve 
dodatni točki, in sicer pred-
log Sklepa o podpori petici-
je za vpis neodtujljive pravi-
ce do vode v Ustavo in pro-
blematiko davčnih blagajn 
pri prostovoljnih gasilskih 
društvih, drugih manjših 
društvih in pri opravljanju 
dopolnilne dejavnosti na 
kmetijah.

Štirinajsta redna seja Občinskega sveta Občine Kamnik

Velika planina zmanjšala izgubo
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OBMOČNO ZDRUŽENJE 
RDEČEGA KRIŽA KAMNIK 

in 

ZAVOD ZA TRANSFUZIJSKO MEDICINO
REPUBLIKE SLOVENIJE 

Vas vabita na 

K R VODA JA L S KO  A K C I JO
v DOMU KULTURE KAMNIK 

Fužine 10

08. in 09. oktober 2015 
med 7:00 in 13:00 uro 

VABLJENI!
S seboj prinesite veljaven oseben dokument s fotografijo! 

OBMOČNO ZDRUŽENJE
RDEČEGA KRIŽA KAMNIK

in
ZAVOD ZA TRANSFUZIJSKO MEDICINO  

REPUBLIKE SLOVENIJE

Vas vabita na

KRVODAJALSKO AKCIJO
v DOMU KULTURE KAMNIK

Fužine 10

6. in 7. junija 2016
med 7. in 13. uro 

VABLJENI!

S seboj prinesite  
veljaven osebni dokument  

s fotografijo!
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Jasna Paladin

Kamnik – Mag. Liana Cerar 
prihaja iz zahodne Sibirije, 
iz starega zgodovinskega 
mesta Tobolsk in je po na-
rodnosti Tatarka, v Sloveni-
ji pa živi že dvajset let. Z 
družino – možem in hčer-
ko, ki ravno zaključuje gim-
nazijo – si je dom ustvarila 
v okolice Ljubljane. Po izo-
brazbi je profesorica pred-
šolske pedagogike in psiho-
logije ter magistra razvojne 
psihologije, trenutno pa še 
vedno direktorica drugega 
največjega ljubljanskega 
vrtca Najdihojca, ki ga je vo-
dila zadnjih pet let. Je tudi 
višješolska predavateljica s 
področja poslovnega spora-
zumevanja in vodenja, na 
srednji stopnji poučuje tudi 
predšolsko vzgojo. Sodeluje 
tudi z Zavodom Vesela 
dRuščina oz. Rusko šolo v 
Ljubljani, v okviru katere 
prostovoljno sodeluje pri 
organizaciji različnih do-
godkov in otroke poučuje 
ruščino.
V Kamniku je bila do sedaj 
zgolj nekajkrat, smeje priz-
nava, in v Vrtec Antona 
Medveda Kamnik jo je pri-
peljal splet naključij, a novih 
izzivov se zelo veseli.

Nedavno ste kot kandidatka 
prejeli polno podporo Sveta 
staršev, občinskih svetnikov 
pa ne, kljub temu vas je Svet 
zavoda podprl. Kako komen-
tirate to neenotnost?
»Sploh nisem razmišljala o 
tem, kdo mi je namenil 
podporo in kdo ne, v tem 
trenutku to niti ni tako po-
membno. Pomembno je le 
to, ali bom to podporo znala 
tudi upravičiti.«

Občinski svetniki pogosto 
poudarjajo, da je delovanje 
vrtca predrago, da gre za 
previsoke standarde, zato od 
vodstva pričakujejo iskanje 
notranjih rezerv. Ste to 
vključili v svojo vizijo razvo-
ja zavoda?
»Zdaj vodim vrtec, ki je po-
dobno velik kot Vrtec Anto-
na Medveda Kamnik. Raz-
misliti je treba, katere stvari 
se da v vsakem sistemu iz-
boljšati, marsikaj se namreč 
da narediti. Zelo sem vesela 
podpore s strani župana in 
občinske uprave, zato verja-
mem, da bomo dobro sode-
lovali.«

Izobrazbe in delovnih, tudi 
vodstvenih izkušenj vam ne 
primanjkuje. S čim menite, 
da vam je uspelo prepričati 
člane Sveta zavoda, da so vas 
izbrali?
»Menim, da je zbrane na 
predstavitvi prevzelo pred-
vsem to, da sem zelo 'človeš-

ki tip človeka'. Po horoskopu 
sem riba in pogosto se šali-
mo, da sem človeška ribica. 
Moj način vodenja je tak, da 
veliko pozornosti namenjam 
odnosom, nisem za 'trdo 
roko'. V svoji predstavitvi 
sem tudi zelo izpostavila 
stvari, na katere sem zelo po-
nosna v svojem dosedanjem 
vrtcu, ki sem ga vodila pet 
let. Uspelo nam je doseči 
zelo veliko, tako na področju 
infrastrukture kot na podro-
čju kakovosti pedagoškega 
dela, organizacije dela. Zelo 
sem ponosna na svoj kolek-
tiv in opravljeno delo je naj-
boljša referenca tudi za nove 
izzive. Prepričana sem, da se 
bom tudi v Kamniku dobro 
razumela s kolektivom in da 
bom lahko kmalu ponosna 
na naše opravljeno delo.«

Vam je sam vrtec in kolektiv 
sploh že uspelo kaj spoznati?
»Do sedaj sem videla tri eno-
te vrtca, minuli teden sem 

imela sestanek s svojimi po-
močnicami, s katerimi smo 
se pogovorile, imela sem 
tudi že predstavitev pred za-
poslenimi, a osebno se še 
nismo spoznali. Sem pa na 
predstavitvi čutila tudi nekaj 
zaskrbljenosti med njimi – 
kaj bo moj prihod porušil, 
kaj prinesel, kakšne vse bodo 
spremembe … Ni mi vseeno, 
kako se počutijo.«

In kakšne spremembe bo 
vaš prihod prinesel vrtcu, 
zaposlenim in staršem?
»Bi res moralo kaj biti dra-
stično drugače? V Najdihoj-
co sem prinesla nekaj veli-
kih sprememb, ki v prvem 
letu niso bile vsem po godu. 
Vsi se bomo najprej morali 
navaditi drug na drugega. 
Nikakor ni moj namen takoj 
postavljati stvari na glavo. 
Na začetku bom dala pouda-
rek vzpostavljanju osebnega 
stika z zaposlenimi in spo-
znavanju 'hiše', prednosti in 
slabosti posameznikov ter 
same infrastrukture, želim 
pa spoznati tudi starše in 
predvsem otroke, saj sem 
takšne vrste ravnateljica, ki 
potrebuje osebni stik z naj-
mlajšimi.«

Kdaj dejansko boste prevzeli 
vodenje vrtca?
»Pogodba z dosedanjim de-
lovnim mestom v Ljubljani 
me veže do konca julija, 
predvidevam, da bom v Ka-
mnik prišla s 1. avgustom. 
Čaka me kar pestro poletje, 
tudi čustveno zelo nabito, 
saj se moram posloviti od 
starega kolektiva, v katerem 
smo se zelo lepo razumeli, 
in spoznati z novim, a dela 
se ne bojim in delovne vne-
me mi ne manjka.«

Ravnateljica, ki stavi 
na dobre odnose
Vrtec Antona Medveda Kamnik ima novo ravnateljico. Vodenje zavoda bo poleti prevzela Liana Cerar, 
ki ji je kot kandidatki s predstavitvijo uspelo navdušiti predvsem starše.

Liana Cerar / Foto: Jasna Paladin

Nina Klisarič

Kamnik – Kamnik si vsako 
leto ogleda veliko domačih 
in tujih turistov. Marsikdo si 
želi mesto in okolico spozna-
ti ob pomoči lokalnega turi-
stičnega vodnika, saj tako 
odkrije skrite kotičke in spo-
zna lokalne posebnosti. Da 
bi lahko obiskovalcem naše 
občine ponudili še več, je 
Zavod za turizem in šport v 
občini Kamnik po treh letih 
pripravil tečaj za nove turi-
stične vodnike. Na tečaj, ki 
je zajemal tako teoretični 
kot praktični del, se je prija-
vilo veliko kandidatov. V teo-
retičnem delu so poslušali 

predavanja iz zgodovine, ge-
ografije, etnologije, umetno-
stne zgodovine, javnega na-
stopanja in tehnik vodenja, 
v praktičnem delu pa so 
spoznali mesto Kamnik, op-
ravili nastop pred sošolci, s 
študijsko turo pa so pokazali 
že osvojeno znanje. Vse to je 
bila predpriprava na majski 
izpit, s katerim so pridobili 
licenco za turističnega vo-
dnika občine Kamnik. Pri-
hajajoče poletne mesece 
bodo vsi novi vodniki svoje 
znanje lahko nadgradili v 
praksi. A pridobitev licence 
je šele začetek vodniške ka-
riere, ki zajema odkrivanje 
skritih kotičkov občine in 
iskanje novih znanj. Kam-
niški vodniki se že vrsto let 
samoizobražujemo in na ta 
način osvežujemo in nad-
grajujemo svoje znanje.

Novi turistični vodniki

Nova generacija turističnih vodnikov občine Kamnik skupaj 
z izpitniki / Foto: Nina Klisarič

Jasna Paladin

Motnik – Osrednja nit letoš-
njega festivala, ki nosi na-
slov Jenkret je biv … in je 
namenjen tako otrokom kot 
odraslim, je pripovedovanje 
ljudskih pravljic, ki jih je 
zbral in zapisal v Motniku 
rojeni Gašper Križnik, eden 
najpomembnejših sloven-
skih zapisovalcev iz 19. sto-
letja, a pripovedovanje bo 
letos povezano tudi s stri-
pom in ljudsko glasbo.
Predfestivalske aktivnosti so 
se začele že marca, ko je 
kamniška knjižnica razpisa-
la tradicionalni likovni nate-
čaj za osnovnošolce. Letoš-
nji izziv je bilo Križnikove 
pravljice pretopiti v formo 
stripa. V času Križnikovega 
festivala bodo izbrana likov-
na dela razstavljena in na-
grajena. V sklop festivala 
sodi tudi pripovedovalska 
delavnica, ki jo bodo pripra-
vili jutri, 28. maja, med 9. in 
16. uro v podružnični šoli v 
Motniku, vodila pa jo bo 
mag. Anja Štefan.
Slovesno odprtje festivala 
predstavlja že tradicionalni 
petkov pripovedovalski dogo-
dek za odrasle, ki bo v Kul-
turnem domu Motnik z za-
četkom ob 19. uri. Festival bo 
odprl letošnji častni pokrovi-
telj Andrej Rozman Roza, 
pridružila pa se mu bosta 
župana občin Kamnik in 
Vransko Marjan Šarec in 
Franc Sušnik. Križnikove 
pravljice bodo pripovedovali 
uveljavljeni pripovedovalci z 
različnih koncev Slovenije: 

Boštjan Napotnik, Andrej 
Rozman Roza, Vesna Rado-
vanovič, Anja Štefan, Breda 
Podbrežnik in Katja Preša. 
Večer bo vodila Irena Cerar. 
V petek bo v parku Pod lipa-
mi na ogled razstava fotogra-
fij Luke Dakskoblerja z nas-
lovom Prvih pet pravljičnih 
let, večer pa se bo zaključil s 
koncertom gostov Boštjana 
Gombača in Janeza Dovča.
Osrednji festivalski dan bo 
tudi letos sobota, 11, junija. 
Začel se bo z Motniško pra-
vljično potjo za družine, na 
Vranskem pa se bosta dopol-
dne predstavila pripovedova-
lec Rok Kosec in glasbenik 
Goran Završnik iz dua Vroča 
župa. V soboto zgodaj popol-
dne bo v Motniku pravljice 
mogoče poslušati na graj-
skem griču ter ob Vrbanovče-
vem kozolcu, pestro druženje 
se obeta tudi v parku Pod lipa-
mi, kjer bo zanimivo pred-
vsem za otroke. Popoldanski 
dogodek Jenkret je biv … jen 
povžar, ki ga že peto leto prip-
ravlja Ivanka Učakar, bo zo-
pet namenjen pripovedova-
nju domačinov. Zgodbe svo-
jih staršev, starih staršev, 
znancev, stricev in tet nam 
bodo v narečju pripovedovali 
Jože Keršič iz Motnika, Ljuba 
Lajmiš iz Kamnika in Ira Zor-
ko iz Ljubljane, pridružile pa 
se jim bodo tudi Mara in ljud-
ske pevke iz Domžal.
Sklepni večer festivala bo 
tudi letos nekaj posebnega. 
Duo Vroča župa bo pripravil 
samostojni večer Križniko-
vih pravljic z naslovom Beg 
na grad.

Prihaja Križnikov 
pravljični festival
Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik ga bo v 
sodelovanju s Kulturnim društvom Motnik in 
pripovedovalci že petič pripravila v petek, 10., in 
v soboto, 11. junija.
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Cestno omrežje je ena najpo-
membnejših infrastruktur v ob-
čini, katere stanje pomembno 
vpliva na kakovost življenja ter 
prostorskega, gospodarskega 
in družbenega razvoja. NSi si v 
koaliciji prizadeva za čim bolj 
uravnotežena vlaganja v grad-
njo, opremljanje, vzdrževanje 
in popravila cestnega omrežja 
po celotni občini, saj morajo 
prometnice služiti ljudem in go-
spodarstvu povsod: v mestu, 
na vasi, na turističnih območjih 
in v poslovnih conah. Občin-
skih cest je v naši občini več 
kot 500 km, od tega jih je več 
kot 100 km še neasfaltiranih, in 
to zahteva velika vlaganja, kar 
nam kljub ostalim velikim potre-
bam občine in kljub znižanju 

povprečnine s strani države 
dobro uspeva.
Tako smo v občinskem prora-
čunu 2015 za cestno omrežje 
skupaj namenili 2.057.404 €, 
v proračunu 2016 pa za to 
predvidevamo 2.366.000 €, 
kar je 6,30 odstotka vseh od-
hodkov proračuna. Obsežna 
prenova cest pa zadnji dve leti 
poteka tudi s pomočjo kohezij-
skih sredstev za izgradnjo ka-
nalizacijskega omrežja, saj 
sproti rekonstruiramo vse pro-
metne površine, razkopane 
med gradnjo kanalizacije: Stra-
nje in Tunjice so tako že dobile 
precej prenov ljenih odsekov 
cest, Tuhinjska dolina pa jih ne-
kaj še bo.
Vlaganje v prometno omrežje 
se povrne in ima pomnožitvene 
učinke, saj smo od njega od-
visni vsi, najsi gre za gospodar-
sko rast ali pa reševanje člo-
veških življenj v nujnih primerih.

Matej Slapar, 
podžupan Občine Kamnik
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Ceste, ožilje občine

Iz poslanskih klopi

Jasna Paladin

Kamnik – Ob tem so se 
mnogim znova porodila 
vprašanja, kaj s planino 
sploh želimo. Kje je rešitev, 
da družbe ne bi bilo treba 
več dokapitalizirati iz občin-
skega proračuna, kako pove-
čati število turistov in 
kakšno strategijo si želita, 
smo tokrat vprašali svetnika 
Dušana Papeža (LDP) in 
Bogdana Pogačarja (NSi).

K promociji lahko 
pomaga vsak občan
Velika planina je s svojo pas-
tirsko dediščino edinstvena 
na svetu in kot taka velik tu-
ristični potencial občine, a 
njena največja pomanjklji-
vost je celovita skupna stra-
tegija razvoja, ki bi povezala 
vse deležnike na planini – ki 
pa je še vedno ni, opozarja 
Dušan Papež. 
»Kot občinski svetnik in 
predsednik LDP pa tudi ve-
lik ljubitelj Velike planine 
vidim rešitev v ustanovitvi 
posebne skupine, ki bo sis-
tematično in celovito pristo-
pila k strategiji tako z gospo-
darskega, turističnega, nara-
vovarstvenega in marketin-
škega vidika. Treba je ponu-
diti zanimive produkte in 
turistične programe vseh 
deležnikov pod enotno bla-
govno znamko. Pohvalno je 
bilo sodelovanje s študenti, 
ki so oblikovali projekt, del-
no financiran od EU. Pro-
jekt ponuja raznolike in 
uresničljive možnosti: inte-
raktivno učno pot, vključe-
vanje v Center šolskih in 
obšolskih dejavnosti, orga-
nizacijo športnih dni, mo-
dernejše oblike spletnega 
marketinga, bolj privlačno 
paketno ponudbo s predsta-

vitvijo turističnim agenci-
jam ... Primer je zgled za 
sodelovanje na razpisih s 
črpanjem sredstev iz evrop-
skih skladov, za kar je nujna 
strategija,« pravi Papež, ki 
ima svoje mnenje tudi v po-
vezavi z dostopom na plani-
no. »Dostop z nihalko je 
urejen, je pa makadamsko 
cesto od Kranjskega Raka 
nujno treba asfaltirati zaradi 
neprijetnega prašenja, pro-
blematično je tudi parki-
rišče. Urejena cesta in pla-
čljivo parkirišče sta nujni 
del turistične ponudbe, po-
sledično bodo možna nova 
delovna mesta, varovali pa 
bomo tudi edinstveno na-
ravno in kulturno dediščino. 
Velika planina ponuja en-
kratne priložnosti poho-
dništva, gorskega kolesarje-
nja, vodenih ogledov, mož-
nosti tekaških prog, sanka-
nja, obisk tradicionalnih 
prireditev ... Vsak občan 
lahko z ustno reklamo veli-
ko pripomore k promociji. 
Leta 2010 sem bil organiza-
tor svetovnega prvenstva v 
gorskih tekih na Veliko pla-
nino, njeno ime smo častno 
ponesli v svet. Tekači se vra-
čajo: Japonec z družino jo 

vsako leto obišče. Nenado-
mestljiva priložnost promo-
cije bo tudi leta 2017, ko 
bomo organizirali evropsko 
prvenstvo,« še pravi Papež, 
ki je prepričan, da bi s pa-
metno strategijo Velika pla-
nina lahko doživela razcvet 
in se v desetletju ali dveh 
vpisala na seznam Unesco-
ve kulturne dediščine.

Povezava v skupno 
blagovno znamko
Da Velika planina, ki je naj-
lepše ohranjeno in eno naj-
večjih pastirskih naselij v 
Evropi, v svetu ne dosega 
prepoznavnosti in s tem 
tudi ne obiskanosti, kakršno 
bi si vsi želeli, je prepričan 
tudi Bogdan Pogačar. »Pla-
nina je prepoznana po svo-
jem edinstvenem videzu, 
premalo pa kot turistična 
destinacija. Za to bo treba 
precej več kot le upravljanje 
dveh gostinskih objektov, 
žičniške infrastrukture in 
ene pastirske koče. Za dvig 
obiskanosti bo treba najti re-
šitev, v kateri se bodo pre-
poznali tudi drugi deležniki 
na planini, v dolini Kam-
niške Bistrice pa tudi v Ka-

mniku in okolici. Nujno je 
iskati rešitev za prenovo ho-
tela Šimnovec. Turistični 
subjekti na planini se mora-
jo povezati v eno blagovno 
znamko – Velika planina,« 
pravi Pogačar in predlaga, 
da bi ponudbo dopolnili s 
kočami zasebnikov, ki koč 
sami ne uporabljajo, da bi 
na planini vzpostavili turi-
stično točko in dodali po-
nudbo, kot so na primer ja-
hanje konjev, animacija ot-
rok, planinski tabori, plan-
šarski večer … »Nujno bo 
povezovanje z drugimi po-
nudniki turističnih storitev 
v Kamniku, na Gorenjskem 
(Bled, Bohinj, grad Strmol, 
Brdo pri Kranju, Krvavec, 
Letališče Brnik itd.) in z Lju-
bljano. Predlagam uvedbo 
turistične kartice KAMNIK, 
katere imetnik bi lahko ko-
ristil turistično in kulturno 
ponudbo v Kamniku. Tre-
nutno podjetje Velika plani-
na – Zaklad narave skrbi za 
nemoteno delovanje žični-
ške infrastrukture, nekaj go-
stinske ponudbe in v svojih 
okvirih zagotavlja zado-
voljstvo potnikov ter obisko-
valcev na planini. Upravlja-
nje žičniške infrastrukture 
lahko primerjamo z izvaja-
njem javnega prevoza potni-
kov, ki skoraj nikjer samo 
po sebi ne prinaša dobička. 
Poslovanje družbe je mogo-
če izboljšati z drugimi po-
slovnimi oz. turističnimi 
dejavnostmi,« pravi Poga-
čar, v zvezi z dostopom pa: 
»Gradnja ceste bi seveda iz-
boljšala dostopnost do plani-
ne, a to bi verjetno pomenilo 
bolj okrnjeno naravo in tudi 
manjše število prepeljanih 
potnikov z gondolo. Težko 
pa je predvideti, kakšne dol-
gotrajne pozitivne učinke bi 
prinesla.«

Velika planina 
potrebuje strategijo
Občinski svetniki so se na majski seji seznanili z letnim poročilom družbe Velika planina za leto 2015.

Dušan Papež Bogdan Pogačar 

Iztekli so se zame naporni 
aprilski dnevi. Zaradi inten-
zivnih dogodkov na ministr-
stvu za kulturo, kjer sem konec 
aprila predala ministrske posle 
začasnemu ministru za kultu-
ro, skorajda nisem opazila ču-
dežnih učinkov dežja in sonč-
nih žarkov, ki so bogato ozele-
neli naravo. 
Ko sem nekaj dni po svojem od-
stopu z mesta ministrice pešači-
la od stavbe parlamenta do mi-
nistrstva za kulturo na Mais-
trovi 10 v Ljubljani in so se 
ljudje, ki sem jih srečevala, roko-
vali z menoj, mi čestitali za po-
končno držo in me prijetno pre-
senečali z objemi, sem spozna-
la, da v težkih trenutkih nisem 
bila sama. Prav tako so me te 
dni z veliko naklonjenostjo spre-
jeli v SNG Maribor, kjer sem si 
ogledala opero Samson in Dali-
la. Vesela sem bila tudi številnih 
pisem podpore in bila posebej 
počaščena s pismom pisatelja 
Borisa Pahorja. Včasih me kdo 
vpraša, če bi danes ravnala ena-
ko kot tedaj, ko sem se odločila v 
državnem zboru javno pojasni-
ti razloge za svoj odstop in izre-
či nezaupnico predsedniku vla-
de dr. Miru Cerarju. Zagotovo 
bi ravnala enako zaradi njego-
vih pritiskov po izvršitvi nera-
zumnih sklepov, ki bi pomenili 
ravnanje v nasprotju z zako-
nom, prevzem nevarnih rudar-
skih poslov, za izvajanje in za 
nadzor katerih ministrstvo za 
kulturo nima ne znanja ne ka-
drov in tudi ne sredstev. Enako 
bi ravnala tudi zato, ker bi sicer 
ogrozila življenja in premože-
nje prebivalcev Idrije. Tudi sicer 

menim, da se je treba upreti za-
sebnim finančnim interesom 
omrežij, ki so trdoživa in segajo 
v vrh vlade. 
Računsko sodišče RS sem že v 
času ministrovanja pozvala, 
naj pregleda posle v javnem 
kulturnem zavodu v Idriji. 
Upam, da se bodo zganili tudi 
organi pregona in preprečili 
katastrofo za življenja in pre-
moženje ljudi, ki bi se lahko 
zgodila v primeru, da bi se za-
radi pohlepa akterjev rudar-
skega posla v kulturnem jav-
nem zavodu nevarni rudarski 
posli prenesli na kulturo. 
Zaradi navedenega sem spet v 
poslanskih klopeh, kjer sem se 
že takoj srečala s kopico zako-
nov, ki imajo nekateri sicer 
dober namen, zaradi strokov-
nih pomanjkljivosti pa jih žal 
ni moč podpreti. Poplava sla-
bih zakonov, ki se vlagajo v 
državni zbor, je pogosto razlog 
sprejetja množice slabih ali 
celo škodljivih zakonov.
Občane in občanke vabim v 
poslanski pisarni, ki sta na se-
dežu Občine Kamnik odprti 
vsak ponedeljek od 9. do 10. 
ure, in na sedežu Občine Ko-
menda vsak prvi ponedeljek v 
mesecu od 10.30 do 11.30. Z 
asistentko Marijo Palmo bova 
prisluhnili vašim težavam in 
vam skušali pomagati po svo-
jih zmožnostih. 

Mag. Julijana Bizjak 
Mlakar, poslanka 

Prizadevati si 
moramo za 
skupno dobro
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Jasna Paladin

Kamniška Bistrica – V noči 
na ponedeljek, 23. maja, so 
neznani storilci znova 

oskrunili spominsko kape-
lico v Parku spomina in 
opomina na Kopiščih v 
Kamniški Bistrici, posveče-
no žrtvam revolucionarne-

ga nasilja, ki je bila pos-
tavljena in blagoslovljena 
junija lansko leto. Kapelico 
in bližnjo informativno ta-
blo so popackali z oljno bar-

vo ter porisali s kljukastimi 
križi in nekaterimi napisi 
(na slikah). O vandalizmu, 
ki je obsojanja vredno deja-
nje, so bili obveščeni tudi 
policisti, iz Društva Demos 
na Kamniškem pa so sporo-
čili, da so nad dejanjem 
ogorčeni.

Na Kopiščih na delu vandali

Fo
to

: M
at

ev
ž 

Sk
am

en

Fo
to

: M
at

ev
ž 

Sk
am

en



Aktualno

5petek, 27. maja 2016

Jasna Paladin

Kamnik – Predsednik vlade 
Miro Cerar se je odzval vabilu 
Ciriusa, kjer se je sestal z 
mladimi invalidnimi učenci 
in dijaki s posebnimi potre-
bami. »Predsedniku vlade 
smo predstavili vse svoje štiri 
organizacijske enote, pokaza-
li smo mu hipoterapijo, sen-
zorno sobo in delo v posame-
znih učilnicah. Kljub sprošče-
nemu vzdušju je bil obisk 
priložnost tudi za izpostavitev 
težav, s katerimi se soočamo 
v Ciriusu in v zavodih, ki so 
podobni našemu. Problem je 
namreč zakonodaja, ki pre-
malo upošteva institucije, ki 
skrbijo za mlade s posebnimi 
potrebami. Predsednik vlade 
nam je pri tem res pozorno 
prisluhnil,« nam je po obisku 
dejal direktor Ciriusa Goran 
Pavlič in dodal, da je beseda 
tekla tudi o možnosti zgradi-
tve novega pokritega bazena, 
namenjenega občanom, ki bi 
ga lahko umestili na območje 
zavoda.
Kamnik je obiskal tudi novi 
državni sekretar ministrstva 
za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Marjan Podgoršek 
(tik pred zdajci je zaradi bo-
lezni nadomestil napoveda-
nega ministra Dejana Žida-
na), ki si je ogledal Eto. »Nad 
videnim sem navdušen! Proi-
zvodnja je zelo urejena, proi-
zvodnji program pa širok, iz-
važajo na številne trge, imajo 
dobre blagovne znamke, ki 
jih tudi nadgrajujejo. Upam, 
da se bodo še naprej uspešno 
razvijali,« nam je povedal 
Podgoršek, ki se je za zaprti-
mi vrati sestal tudi z direktor-
jema Ksenijo Jankovič Banov-
šek in Markom Koničem.

Vlada obiskala Kamnik
Predstavniki vlade so se v okviru obiska osrednjeslovenske regije v sredo, 11. maja, mudili tudi v 
Kamniku. Miro Cerar je obiskal Cirius, državni sekretar ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Marjan Podgoršek pa Eto.

Predsednik vlade Miro Cerar ob obisku zavoda Cirius / Foto: Gorazd Kavčič

Državni sekretar Marjan Podgoršek (levo) v proizvodnji Ete Kamnik / Foto: Tina Dokl

Jasna Paladin

Kamnik – Predsednika, ki sta 
se odzvala vabilu dijaka Žana 
Potočnika in učiteljice Suza-
ne Andoljšek, sta dijake četr-
tih letnikov kamniške šole 
obiskala v luči praznovanja 
25. obletnice samostojne Slo-
venije, z njimi pa vodila po-
govor o nastajanju samostoj-
ne slovenske države.
Mladi so za predsednika 
imeli vrsto vprašanj o časih 
izpred 25 let, predvsem pa o 
sedanjosti ter o tem, zakaj je 
družba danes tako neenotna, 
zakaj je domovinska zavest 
tako nizka, zakaj mladi težko 
dobijo zaposlitev in zakaj dr-
žava dovoli beg možganov v 
tujino. So se tedanja pričako-
vanja uresničila? Oba sta po-
udarila tedanjo enotnost po-
litike, ki se nikdar kasneje ni 
več tako zedinila. »Čas osa-
mosvajanja je bilo najsvetlej-
še in najsrečnejše obdobje 
Slovencev, saj smo se takrat 
odločili za svojo državo in jo 
po mirni poti uresničili,« je 
uvodoma dejal Milan Kučan, 
nato pa mladim med drugim 
sporočil, da čas, ki ga sami 
živijo zdaj, sanjam ni naklo-
njen. Pahor je dejal, da vse 
sanje najbrž res niso bile 
izsanjane, a kljub temu ni 
razloga, da bi 25 let kasneje 
odločitev o samostojnosti 
označili za neuspešno. »Slo-
venija je neodvisna država, je 
članica EU, članica Zveze 

Nato, je v evroobmočju, je v 
schengenskem območju, 
nima odprtih vprašanj s so-
sednjimi državami, ima 
zgledne odnose s celim sve-
tom«, je dejal predsednik Pa-
hor in poudaril, da moramo 
s to dediščino naprej in us-
pešno bomo prebrodili izzi-
ve, ki jih imamo pred očmi 
danes. »Slovenci imamo eno 
državo in tudi eno domovi-
no, dveh ne moremo imeti. 
Tukaj smo doma, moramo 
sodelovati in se spoštovati, 
saj smo vsi soodgovorni, da 
vzpostavimo Slovenijo kot 
eno državo in eno domovi-
no,« je Pahor poudaril tudi 
odgovornost vsakega posa-
meznika, tudi dijakov – da 
ne pričakujejo vsega od drža-
ve in se zavedajo, da tudi dr-
žava marsikaj pričakuje od 
njih. Da se vse sanje niso 
uresničile, je dejal tudi Ku-
čan. »Tako Slovenija danes 
ni socialna država, zlasti 
mladi so brez perspektive.«
»Na vsa vprašanja, ki nama 
jih danes zastavljate, ni do-
končnih odgovorov, nobena 
generacija ne more vedeti, 
kaj jo čaka, naloga vseh nas 
pa je, da se na prihodnost kar 
se da dobro pripravimo in 
znanje ima tu pomembno 
vlogo,« je dijakom ob za-
ključku skoraj dvournega 
druženja sporočil predsednik 
Pahor, nato pa gostitelju, rav-
natelju Šemsu Mujanoviču, 
izročil slovensko zastavo.

Dijaki spraševali 
predsednika
Gimnazijo in srednjo šolo Rudolfa Maistra 
Kamnik sta obiskala prvi in aktualni predsednik 
države, Milan Kučan in Borut Pahor.

Milan Kučan in Borut Pahor sta svoja spoznanja in poglede 
delila z dijaki Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra 
Kamnik. / Foto: Gorazd Kavčič

Jasna Paladin

Kamnik – Na mednarodni 
dan muzejev, 18. maja, je 
Slovensko muzejsko dru-
štvo na svečani prireditvi v 
Pokrajinskem muzeju Ko-
per podelilo svoja stanovska 
priznanja. Za zasluge pri 
ohranjanju in varstvu indu-
strijske dediščine mesta Ka-
mnik so častno Valvazorjevo 
priznanje namenili Kultur-
nemu društvu Priden mo-
žic, ki na tem področju že 
več let sodeluje z Medobčin-
skim muzejem Kamnik. 
Člani strokovne komisije so v 
obrazložitvi izpostavili pro-
jekt Kam so šle vse fabrike, ki 
so ga v društvu in muzeju 
nadgradili z istoimensko 
razstavo, javno razpravo o 
usodi nekdanje smodnišnice 

ter delom tujih prostovoljcev. 
Lani so posneli tudi pet krat-
kih filmov, raziskali so poten-
ciale nekdanje upravne 
zgradbe Katzenberg za kul-
turne namene ter okolico 
zgradbe in dvorišče očistili ter 
usposobili za prireditveni 
prostor festivala Kamfest. Jav-
nost in lokalno politiko opo-
zarjajo tudi na posledice ne-
načrtovanih posegov v pros-
tor in na kulturne in turistič-
ne potenciale, ki bi jih Ka-
mnik lahko izkoristil. »Za vse 
naštete dejavnosti ima naj-
večje zasluge prav KD Priden 
možic oz. njegova duša in 
srce – Goran Završnik. Aktiv-
no sodelovanje uradne insti-
tucije in nevladne organizaci-
je se je izkazalo kot izjemno 
posrečeno in kompatibilno,« 
ugotavljajo strokovnjaki.

»Valvazor«  
Pridnemu možicu

Kranjska cesta 3a, Kamnik
T: 01 831 04 81 I 051 399 577
www.pohistvo-dabor.si
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 kuhinje   
                 - 50 %
 spalnice  

                                   - 30 %
 vgradne omare 
           - 25 %
 mladinske sobe 
           - 20 % KUHINJE SMART

Volčji Potok – Sektor za enake možnosti pri ministrstvu za 
delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti je v sode-
lovanju z Občino Kamnik, Centrom za socialno delo Ka-
mnik, OŠ Toma Brejca Kamnik, Vrtcem Antona Medveda 
Kamnik, Zdravstvenim domom Kamnik v torek, 24. maja, v 
dvorani Golf Arboretuma organiziral mednarodno konferen-
co Aktivni.Vsi. Tema konference je bila usklajevanje poklic-
nega in družinskega dela, v razpravah pa so sodelovali go-
vorci iz Velike Britanije, Islandije, Švedske in Slovenije. J. P.

Mednarodna konferenca Aktivni.Vsi
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Iz naših krajev
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Bojana Klemenc

Perovo – Člani Društva Pe-
rovo so za letošnje Perova-
nje ob 775. obletnici prve 
omembe kraja v ospredje 
postavili povezovanje kam-
niških krajev ob Kamniški 
Bistrici ter poudarili vpliv te 
alpske reke za ekološki ra-
zvoj občine in blagostanje 
občanov. Sedaj že tradicio-
nalna prireditev je tokrat po-
tekala pod sloganom Kam-
niška Bistrica povezuje, na-
rava pa je to vzela zelo dobe-
sedno, saj je prireditev izdat-
no zalila z dežjem. A Pe-
rovljani se ne dajo, zato so 
skoraj celotno dogajanje us-
pešno spravili pod streho.

S soncem obsijana 
'povezovalna vrv'
Sobotno sončno popoldne 
se je začelo obetavno in 
dalo organizatorjem dovolj 
časa, da pripravijo vse pot-
rebno za pripravo prizori-
šča – levi in desni breg 
Kamniške Bistrice. Ob po-
vezovalnem mostu je bilo 
nadvse živahno. Ulični telo-
vadci so se potili na svojem 
poligonu, številni so posku-
šali perovske dobrote, drugi 
meditirali ob ustvarjanju 
mandal na delavnici dija-
kinj GSŠRM, a daleč največ 
navdušenja je zagotovo po-
žela perovsko-tirolska žični-

ca, ki je tudi simbolno po-
vezala oba perovska brego-
va. Deset kamniških gor-
skih reševalcev je uresničilo 
sanje marsikateremu krat-
kohlačniku, ko so ga po 
gorsko reševali oz. vozili 
čez perovsko-bistriški ka-
njon, pravi predsednica 
društva Ivana Skamen, a 
tudi pogumne mlade dame 
niso bile od muh. Kamniški 
alpinisti so predvsem otro-
ke simbolično popeljali v 
svet reševanja v gorah, kjer 
še veljajo vrline, kot so soži-

tje, medgeneracijsko sode-
lovanje in spoštovanje, veči-
na jih je kričala od navduše-
nja, kakšen tudi od strahu, 
a ta je bil odveč, saj so jih 
vodile in varovale najbolj 
hrabre in preudarne roke 
reševalcev iz Društva GRS 
Kamnik.

Igre krajevnih skupnosti 
brez meja
Tik pred začetkom prvih 
kamniških Iger krajevnih 
skupnosti brez meja se je 
odprlo nebo, a dežne kaplje 

so tekmovalce povezale na 
suhem v Grošanovem han-
garju, kjer so igralci iz do-
mače in sosednjih KS Dup-
lica in Kamnik-center prika-
zali prave spretnosti pri 
predstavitvah svojih krajev-
nih skupnosti. Igre so pou-
darile že skoraj pozabljeno 
pomembnost medsebojne-
ga druženja. Gledalci so se 
prav nasmejali med vleče-
njem perovske vrvi, noše-
njem 'babe' v košu in pet-
jem imenitnih hvalnic svo-
jim krajevnim skupnostim, 
na koncu pa so zasluženo 
slavili Dupličani. V hangar-
ju so dijaki pripravili delav-
nico Bistrica pod lupo, mla-
di perovski 'stihoklepci' so 
povedali svoje, kot tudi Bra-
ne Golubovič o pravici do 
pitne vode in njene privati-
zacije, Grošanova mala Lana 
pa je predstavila domač 
hlev. Zbranim se je pridru-
žil tudi kamniški župan, ki 
je tekmovalcem podelil za-
služene nagrade.
»Ob zaključku dneva smo 
bili s Perovanjem še kako 
zadovoljni. Hvala vsem za 
druženje, sodelovanje in po-
moč. V rokavu imamo polno 
idej, tako za Perovanje 2017 
kot oživljanje naše krajevne 
skupnosti v preostalih dneh 
leta,« s še eno uspešno izpe-
ljano prireditvijo zaključuje 
Ivana Skamen.

Letošnje Perovanje  
v znamenju vode
Na Perovem so v soboto, 14. maja, kljub smoli z vremenom uspešno izvedli že šesto Perovanje. Letos 
je bil poudarek na povezovalnem pomenu Kamniške Bistrice.

Na letošnjem Perovanju je najbolj navdušila perovsko-
tirolska žičnica, ki je tudi simbolno povezala oba perovska 
bregova. / Foto: Bojana Klemenc

Bojana Klemenc

Kamnik – Na največje global-
no tekmovanje, ki je potekalo 
na 34 trasah v 33 državah na 
šestih kontinentih v dva-
najstih časovnih pasovih, v 
vseh vremenskih pogojih, 
podnevi in ponoči, se je pri-
javilo 130.732 tekačev, od 
navdušenih začetnikov do 
poklicnih tekačev. Na sloven-
skem razprodanem teku je s 
Kongresnega trga točno ob 
13. uri istočasno s celim sve-
tom startalo 3000 tekaških 
navdušencev. Zagotovo je 
tek Wings for life (Krila za 
življenje) edinstven športni 
dogodek, ki prispeva k 
vrhunskim raziskavam, ki 
iščejo zdravilo za poškodbe 
hrbtenjače. Posebnost prire-
ditve Krila za življenje je tek 
brez cilja, na katerem vsak 
teče glede na svoje lastne 
zmožnosti. Ciljno črto na 
tem tekmovanju predstavlja 
premikajoče se zasledovalno 
vozilo, ki starta točno 30 mi-
nut po začetku teka. Ko posa-
meznega tekača prehiti, je 
le-ta izločen iz tekmovanja.

V Kamnik priteklo več kot 
tristo tekačev
Letos je prvi v Kamnik v 
dobri uri in pol pritekel Da-
vid Pleše, kmalu zatem pa 
so mu sledili tudi nekateri 
odlični Kamničani. Najbolj-

ši med njimi Matic Romšak 
je na koncu zasedel skupno 
deseto mesto s pretečenimi 
46,08 kilometra, sledil mu 
je Boštjan Erjavšek s petimi 
manj, med ženskami pa si 
je deseto mesto z 31,86 kilo-
metra pritekla Katja Kosma-
tin. Navkljub težjim vre-
menskim pogojem, saj je 
tek spremljala tako vročin-
ska sopara kot močno de-
ževje in ohladitev, je do Ka-
mnika in naprej priteklo več 
kot tristo tekačev. Na Pero-
vem je tako v družbi nekaj 
Kamničanov zasledovalno 
vozilo ustavilo tudi sloven-
skega predsednika Boruta 
Pahorja.
Na Glavnem trgu je tekače 
pričakala okrepčevalnica s 
šestnajstimi prostovoljci, ob 
celotni progi v kamniški ob-
čini pa so tekmovalce bodrili 
številni gledalci. Kamni-
čanka Mateja Jeras, ki je že 
vsa tri leta del organizator-
ske ekipe, je pojasnila: »Na 
projektu delamo z dušo in 
srcem vsaj osem mesecev. 
Letos je pomagalo rekordnih 
85 prostovoljcev in najrajši 
delajo v Kamniku, saj je tu 
daleč najboljše navijaško 
vzdušje. Ponosna sem na 
vse kamniške tekačice in te-
kače, ki se v vedno večjem 
številu udeležujejo našega 
dobrodelnega teka in navdu-
šujejo z rezultati in voljo.«

Krila za življenje
Osmega maja je svet že tretje leto zapored tekel 
za tiste, ki tega ne morejo. Trasa dobrodelnega 
teka je tudi letos potekala skozi našo občino.

Kamničana Gregor Mlakar in Anton Iskra sta skupaj 
zmogla kar 25,40 kilometra in še kako navdušila vse 
gledalce. / Foto: Klemen Udovč

Jasna Paladin

Kamnik, Komenda – Zavod 
Lithpolis vabi na vadbo tibe-
tanskih vaj, ki v dvorani 
Doma kulture Kamnik že 
poteka, in sicer vsak pone-
deljek, sredo in petek med 
6.45 in 7.15, v prvem tednu 
junija pa se bo vadba začela 
tudi v prostorih KK Komen-
da. »Tibetanske vaje so 
preproste telesne vaje tibe-
tanskih menihov, ki jih že 
tisočletja izvajajo kot obrede 
in so del tradicije, ki jim po-
maga ohranjati vitalnost in 
življenjsko energijo. Sklop 

tibetanskih vaj predstavlja 
pet vaj, ki nam ob rednem 
izvajanju pomagajo telo oh-
ranjati zdravo in gibljivo, iz-
boljša se presnova, znebimo 
se strupov v telesu, okrepi se 
imunski sistem. Ob redni 
vadbi se človek počuti bolj 
zdravega in mlajšega, zato 
te vaje imenujejo tudi vrelec 
mladosti,« vaje, ki jih je naj-
bolje izvajati zjutraj, opisuje 
Nevenka Žagar, ki bo vadbo 
vodila v Komendi. 
Informacije in prijave: 040 
653 355 (Nevenka – Komen-
da) in 041 532 833 (Manca – 
Kamnik).

V lepši dan s 
tibetanskimi vajami

OSKRBA S PITNO VODO NA OBMOČJU 

Domžale – Kamnik

REPUBLIKA SLOVENIJA

Občina MoravčeObčina Kamnik

Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in  
Evropska unija iz Kohezijskega sklada

www.eu-skladi.si

S skupnim projektom petih občin 
bo občanom zagotovljena zaneslji-
vejša vodooskrba 
Občina Kamnik je skupaj z občinami Domžale, Mengeš, 
Moravče in Trzin pristopila k projektu Oskrbe s pitno vodo na 
območju Domžale - Kamnik, katerega namen je (nadaljnje) za-
gotavljanje kakovostne oziroma predvsem pitne vode občan-
kam in občanom Kamnika in ostalih vključenih občin.
Na območju Tuhinjske doline in Volčjega Potoka že nekaj 
časa potekajo dela, povezana z izgradnjo dodatnih kilome-
trov vodovodnega cevovoda in s tem povezanih objektov. 
Zagotavljanje vode ustrezne kakovosti je ena izmed pomemb-
nih nalog tako lokalne skupnosti kot tudi države in Evropske 
unije. Ker bo pretežni del projekta financiran iz nepovratnih 
evropskih sredstev Kohezijskega sklada, je uspešen zaključek 
projekta izgradnje primarnega cevovoda med Vrhpoljem in 
Šmartnim v Tuhinju in drugih delih občine ključnega pomena. 

Gre za velike finančne vložke, ki jih najverjetneje niti lokalna 
skupnost niti država sami ne bi zmogli, vendar pa je to vse-
kakor nujno potrebno. Skladno z Uredbo o oskrbi s pitno vodo 
mora biti namreč območje poselitve s 50 ali več prebivalci in 
gostoto poselitve, večjo od 5 prebivalcev na hektar, opremlje-
no z javnim vodovodom, do tedaj pa uredba še dopušča lastno 
oskrbo s pitno vodo.
Zaradi del so marsikje potrebne občasne (delne) zapore ces-
tišč. Že nekaj časa dela v zvezi z vodooskrbo potekajo pred-
vsem na regionalni cesti Kamnik–Ločica, kjer se polaga cevo-
vod premera DN 150. Odseki regionalne ceste, kjer potekajo 
dela, se počasi, a vztrajno pomikajo v smeri proti Šmartnemu 
v Tuhinju - trenutno predvsem na območju Soteske. Hkrati po-
teka urejanje kmetijskih površin na odsekih, kjer je gradnja že 
zaključena. Gradbena dela, med drugim, še vedno potekajo na 
območju Lok in Šmartnega v Tuhinju. Na območju Arboretuma 
Volčji Potok je bila, hkrati z zagotovitvijo ustreznega vodo-
vodnega sistema, izvedena tudi sanacija ceste z dograditvijo 
pločnika, kar bo pomembno pripomoglo k večji varnosti pro-
meta na tem območju.

Izgradnja vodovoda na Pibernikovi ulici.

Občina Kamnik se na tem mestu vsem občankam in občanom 
zahvaljuje za potrpežljivost in razumevanje ob skupnih pri-
zadevanjih za ureditev ustrezne komunalne opremljenosti 
občine in prijaznega bivalnega okolja.

Več informacij o projektu lahko najdete na spletni strani 
www.pitnavoda-domzalekamnik.si

Urejanje oskrbe 
s pitno vodo v 
občini Kamnik 
se uspešno 
nadaljuje

clanekDKv_kamnik.indd   3 18/05/16   07:41

FR
O

N
TA

L,
 D

.O
.O

.,
 C

VE
TK

O
VA

 U
LI

C
A 

2
, 

M
U

R
S

K
A 

S
O

B
O

TA



Kultura

7petek, 27. maja 2016

vabi k vpisu solopetja
041 936 896  www.glassrca.net
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Jasna Paladin

Kamnik – Državno prven-
stvo Mažoretne zveze Slove-
nije, ki združuje dvajset slo-
venskih društev, je potekalo 
7. in 8. maja, na Dolenjsko 
pa so se oba dneva odpravile 
tudi kamniške mažoretke.
Prvi tekmovalni dan so se za 
medalje pomerile najmlajše 
mažoretke v disciplini prvi 
korak. »Prvi korak je discipli-
na osnovnega korakanja, ki 
je namenjeno najmlajšim 
članicam do vključno desete-
ga leta. Tekmovalka koraka 
sama po točno predpisanem 
vzorcu in na obvezno glasbo. 
Ta disciplina spodbuja tre-
nerje in tekmovalke k učenju 
osnovnih znanj za nastope 
in tekmovanje, kot so: prido-
bitev ritma, kontrola telesa, 
pravilna postavitev stopal, pr-
stov, glave in telesa v celoti 
ter osnove nastopanja,« nam 
je disciplino predstavila Ka-
tja Trpotec in poudarila, da 
so se najmlajše kamniške 
mažoretke, za katere skrbi 
trenerka Monika Cerar, izka-
zale odlično. Osvojile so na-

mreč enajst zlatih in dve sre-
brni medalji, zatorej se za 
podmladek mažoretk, ki v 
Kamniku popestrijo marsi-
kateri dogodek, res ni bati.
Drugi tekmovalni dan je bil 
namenjen tekmovanju sku-
pin, ki so se predstavile v t. i. 
figurativi – točki na mestu, ki 
ima obvezen prihod in od-

hod na tekmovalno prizori-
šče, ter v paradi, v kateri mo-
rajo dekleta v dveh minutah 
prehoditi šestdeset metrov, 
pri tem pa prepričati s svo-
jim plesom in spretnostjo. 
Za skupinski nastop sta tre-
nerki Adriana Porovne in 
Tina Jereb pripravili sedem-
najst deklet iz kamniškega 

društva, ki so na koncu za-
sedla 6. mesto.
»Na državnem prvenstvu 
smo s ponosom predstavljale 
barve občine Kamnik,« 
zaključujejo članice Društva 
kamniških mažoretk Veroni-
ka, ki se že veselijo tekmova-
nja prihodnje leto, ko bodo 
prvenstvo gostili v Laškem.

Medalje kamniškim 
mažoretkam
Članice Društva kamniških mažoretk Veronika so se nedavno udeležile odprtega državnega prvenstva 
Mažoretne zveze Slovenije v Novem mestu in navdušile v disciplini prvi korak.

Mlade kamniške mažoretke so s svojim plesom navdušile tudi na državnem prvenstvu.

Bojana Klemenc

Kamnik – Razstavo iz cikla 
Keramika v izložbi je mlada 
kamniška keramičarka, ki 
sedaj živi na Krasu, poime-
novala Vrtenje. »Vrtenje je 
vedno v krogu, s svojim 
centrom na lončarskem 
vretenu se glina vrti in iz 
centra odpira v različne di-
menzije nastajajočih ob-
lik,« je ob odprtju razstave v 
soboto, 14. maja, vsem 
zbranim razložila Teja Hla-
čer. Z razstavo želi predsta-
viti pisanost in unikatnost 
posameznega izdelka, ki 
nakazuje njeno raziskova-
nje in poglabljanje v oblike, 
glazure, večinoma uporab-
ne in lepe predmete, kot so 
vrči, vaze, sklede, skodelice, 

obenem pa je razstava pre-
gled Tejinega intenzivnega 
petmesečnega študija v 
Toskani.

Kamniška umetnica poudar-
ja, da jo glina navdihuje in 
zanima z različnih vidikov, 
zato v raznolik svet kerami-

ke vstopa kot raziskovalka, 
umetnica in etnologinja. 
Teja zadnji dve leti intenziv-
no sodeluje z mednarodno 
šolo za keramiko v Toskani, 
kjer je tudi asistentka. Od 
minule jeseni do letošnje 
pomladi je v La Meridiani 
svoje znanje na lončarskem 
vretenu nadgrajevala pri šti-
rih priznanih učiteljih kera-
mike. »Izhajajoč iz specifike 
vsakega izmed učiteljev sem 
se poglabljala v okrogle obli-
ke vrtenin, jih namenoma 
preoblikovala in se temelji-
teje posvetila detajlom in de-
koraciji. Z uporabo visoko-
temperaturnih glin, torej 
kamenin, ki jih izdeluje 
šola, ter z nanašanjem gla-
zur za žganje pri temperatu-
ri 1280 stopinj, včasih tudi 
engobb, in z oksidacijsko in 
redukcijsko peko v plinski 
peči, nekaj tudi v peči na 
drva, so nastale prav zanimi-
ve površine,« je z razlago 
svojih izdelkov zaključila 
Teja Hlačer.
Razstava je na ogled do 3. 
junija.

Tejino Vrtenje
Kamničanka Teja Hlačer se s svojo prvo samostojno razstavo predstavlja v 
Hiši keramike na Šutni.

Mlada kamniška keramičarka Teja Hlačer je ob odprtju 
razstave predstavila svoje izdelke. / Foto: Bojana Klemenc

Aleš Senožetnik

Kamnik – Kamniška pevka 
Neža Drobnič Bogataj je go-
tovo znano ime vsem ljubi-
teljem glasbe. Sodelovala je 
z mnogimi priznanimi glas-
beniki in glasbenimi skupi-
nami pri nas, med drugim 
tudi z Neisho, skupino 
Tabu, Jadranko Juras in Ka-
trinas. Pripravlja pa že svoj 
drugi album z avtorskimi 
skladbami, za katerega upa, 
da bo izšel še letos.
Svoje izkušnje in pevsko 
znanje že pet let uspešno 
predaja učencem vseh sta-
rosti, kar se je potrdilo tudi 
na nastopu, ki ga je z varo-

vanci pripravila v petek, 6. 
maja, v kamniški Kavarni 
Veronika.
Nastopili so: Lara Prezelj, 
Kaja Gabrovšek, Eva Ven-
gušt, Sergej Ferarri, Abigael 
Vanessa Bončina, Aša Hle-
bec in Urška Blatnik. Pridru-
žila pa se jim je še skupina 
Lučke, ki jo sestavljajo učen-
ke Osnovne šole Stranje. Na-
stopajoče je na klavirju 
spremljal Bine Drobnič. 
Kot pravi Neža, je njenih 
učencev še več, a so se neka-
teri ustrašili treme. Tisti, ki 
so se opogumili, pa so polni 
kavarni gostov pričarali za-
nimivo in na trenutke tudi 
zabavno glasbeno popoldne.

Nastop pevskih talentov

V Kavarni Veronika so se z zanimivim pevskim 
programom predstavili učenci kamniške pevke 
Neže Drobnič Bogataj.

Nastopilo je sedem učencev solo petja in skupina Lučke iz 
Osnovne šole Stranje. / Foto: Aleš Senožetnik

Kamnik – Pevci Mešanega pevskega zbora Odmev Kamnik 
skupaj s svojo zborovodkinjo Ano Smrtnik vabijo na slav-
nostni koncert ob 35-letnici delovanja, ki bo v petek, 3. juni-
ja, ob 20. uri v dvorani Doma kulture Kamnik. Na odru se 
jim bodo kot gostje pridružili pevci Grajskega okteta pod 
umetniškim vodstvom Petra Pirnata. Vstopnice so na pro-
daj na blagajni Doma kulture Kamnik, rezervirate pa jih lah-
ko tudi na številki 041 360 399. J. P. 

MePZ Odmev praznuje petintrideset let

Kamnik – Med 13. in 22. majem je že tretjič potekal Teden 
ljubiteljske kulture po celotni Sloveniji. Pod okriljem te pri-
reditve je potekala tudi promocijska akcija Odprti ateljeji, s 
katero se želi spodbuditi širše zanimanje občanov za likov-
no umetnost, obenem pa pomagati ustvarjalcem pri promo-
ciji njihovih del. V Kamniku so svoje ateljeje za javnost od-
prli Tatjana Hlačer na Perovem, Hiša keramike ter Dušan 
Sterle na Šutni. B. K.

Odprti ateljeji tudi na Kamniškem
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MESTNI KINO DOMŽALE
Ljubljanska 61, Domžale
T 722 50 50
www.kd-domzale.si

sledite nam tudi na Facebooku
facebook.com/mestnikino.domzale

   IGRA IMITACIJE               DENARNE IGRE        3.|5.|11.|19.|25. jun

akcijski triler / Money Monster / režija: Jodie Foster /  igrajo: 
George Clooney, Julia Roberts, Jack O’Connell, Dominic 
West, Giancarlo Esposito, Caitriona Balfe / 2016, ZDA / 98’

Lee Gates (George Clooney) je razvpiti televizijski voditelj, ki ga je oddaja 
o financah spremenila v denarnega čudodelnika Wall Streeta. Zdi se, da 
Gates pri napovedih cen delnic nikoli ne zgreši. Ko pa Gates svetuje nakup 
delnic podjetja, ki nepričakovano izgubijo vrednost, postaneta med preno-
som v živo s producentko Patty Fenn (Julia Roberts) žrtvi besnega in do zob 
oboroženega vlagatelja. Napetost v studiu se stopnjuje, Gates in Fenn pa 
na televizijskih ekranih skušata razkriti resnico za denarnimi igricami in se 
hkrati borita za svoje preživetje in preživetje studijske ekipe. 
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Zanimivosti

petek, 27. maja 2016

Lidija Kos

Kamnik – V sredo, 11. maja, 
so bili 'potniki' Dnevnega 
centra Štacjon počaščeni z 
obiskom enajstih prosto-
voljk iz Škofje Loke. Prosto-
voljke opravljajo svoje pos-
lanstvo pri Območnem 
združenju Rdečega križa v 
Škofji Loki, kjer deluje osem 
skupin, in v Centru slepih 
in slabovidnih Škofja Loka, 
kjer so štiri skupine za sa-
mopomoč. Koordinatorka 
pri Območnem združenju 
Rdečega križa Marija Kaste-
lec je skupino prostovoljk 
pripeljala v Kamnik z name-
nom, da si ogledajo kam-
niške znamenitosti, strokov-
ni del izleta pa je povezala z 
ogledom našega centra.
Povedali smo jim, komu je 
namenjen, od kdaj deluje in 
predvsem, kako se naši upo-
rabniki zaposlijo v času, ko 
so prisotni v njem. Govorili 
smo o strokovni podpori 
svojim uporabnikom in o 
celostni obravnavi na vseh 
področjih, predvsem o sode-
lovanju z zdravstvenimi 

službami in koordiniranju 
obravnave v skupnosti, ter o 
načinu dela s skupino in s 
posameznikom. Namen na-
šega delovanja so doseženi 
cilji, in sicer samostojno de-
lovanje uporabnikov pri 
dnevnih obveznostih, njiho-
vo dobro počutje in asertiv-
nost, da se lahko vključujejo 
v družbo in si gradijo svojo 
socialno mrežo. Razkazali 
smo jim prostore in izdelke, 
ki so jih uporabniki izdelo-
vali skozi vse leto. Med sa-
mim obiskom je potekala 
slikarska delavnica, tako so 
obiskovalke lahko spremlja-
le ustvarjalnost naših upo-
rabnikov. Pohvalili smo se 
tudi s sodelovanjem prosto-
voljcev, trenutno so v dnev-
nem centru štirje in bogatijo 
dopoldanski čas naših upo-
rabnikov.
Prostovoljke so bile nad Šta-
cjonom in njegovim delova-
njem navdušene, naše 
gostoljubje pa so nagradile z 
darilom, izdelkom koordi-
natorke Marije, ki je odlična 
klekljarica. Dogovorile smo 
se, da se še srečamo.

Štacjon obiskale 
prostovoljke iz Škofje Loke

Bojana Klemenc

Kamnik – Vesna in Blaž 
Resnik uspešno nadaljujeta 
dolgoletno družinsko go-
stinsko tradicijo. Z zanimi-
vimi načrti, predanim de-
lom in osebnim pristopom 
do svojih gostov vztrajno in 
smelo krmarita skozi izzive 
turističnega in gostinskega 
toka v naši občini. V zad-
njem času nadgrajujeta ce-
lostno podobo gostinske po-
nudbe, ki povezuje tako pre-
nočitvene zmogljivosti kot 
dogajanje v pubu z moder-
nimi in tradicionalnimi pri-
jemi. Zavedata se, kako po-
membna je za gosta vsebina 
s pravo zgodbo, obenem pa 
vidita moč v sodelovanju z 
lokalno skupnostjo.

S terase lepši pogled  
na hribe
Najnovejši projekt pokrite 
terase je od idejne zasnove 
do odprtja nastajal dobri 
dve leti. Predvsem iz želje, 
da se poveča uporabna zu-
nanja površina, obenem pa 
se poveže notranjost lokala 
z zunanjostjo. Prostor pred 
lokalom je sedaj bolj odprt 
in vabljiv, hkrati pa se je s 
preureditvijo gostom odprl 
tudi pogled na kamniške 
hribe. Vesna in Blaž sta k 
projektu povabila Kamniča-
ne. Arhitekt Andraž Kožar 
je podal arhitekturno reši-
tev, zraven pa oblikoval tudi 
novo grafično podobo raz-

nolikih storitev, ki jih pod 
svojo streho ponujajo 
Podskalarjevi. »Poiskala sva 
predvsem lokalne kreativce, 
ki jim je naš projekt pred-
stavljal izziv,« pojasnjuje 
Blaž, ki je v hiši zadolžen za 
tehnično plat dogajanja. 
»Terasa bo v letošnjem po-
letju služila tudi za najin 
pilotski projekt, t. i. beer ta-
sting – poskušanje piva za 
zaključene družbe, pred-
vsem za turiste. Gostom že-
liva predstaviti pravi pu-
bovski ambient, saj zadnje 
obdobje posvečamo več po-
zornosti boljšemu izboru 
piv,« dodaja Vesna. Prvi od-
zivi gostov no novo podobo 
so pozitivni, ugotavljata Ve-
sna in Blaž, za kar gre zas-
luga tudi Mihi Bogataju.

Les v sožitju z 
modernostjo in tradicijo

Miha Bogataj iz podjetja Eko-
art, v katerem so zaposleni 
samo Kamničani, je z navdu-
šenjem sprejel izdelavo pro-
jekta. Miha se v zadnjih letih 
poleg izdelovanja lesenih hiš 
resneje poglablja v raziskova-
nje staranja lesa in reciklaže 
starega lesa. Na svojih poto-
vanjih po sosednji Avstriji in 
Italiji opaža večje spoštovanje 
do vzdrževanja tradicije lesa 
in lesene arhitekture, zato ga 
je želja Vesne in Blaža spod-
budila k iskanju pravih reši-
tev. »Splet okoliščin je nane-
sel, da smo lahko dobili les iz 
kozolca in stare hiše, ki sta se 
za nadomestno gradnjo podr-
la v bližini Kamnika. Ta les je 

zagotovo dal dodano vred-
nost našemu projektu,« raz-
laga Miha. Štiri tedne dela v 
delavnici ter dva na terenu je 
zaradi neugodnega vremena 
predstavljalo misijo nemogo-
če, pravi Miha, a s končnim 
rezultatom so vsi zadovoljni.
Domačnost in poseben zna-
čaj Puba Pod skalo se bo za-
gotovo ohranil tudi na novi 
terasi, navsezadnje na goste 
svetijo stare dedove luči. 
Čeprav se je sezona koncer-
tov, srečanj pivoljubcev, de-
gustacijskih večerov in glas-
benih nedelj zaključila, Ve-
sna in Blaž obljubljata, da 
tudi poleti ne bo dolgčas, za 
svoje goste pa že zavzeto 
snujeta nove načrte, med 
drugim tudi spoznavanje 
kulture pitja viskija.

S tradicijo pod novo streho
V soboto, 21. maja, so v Pubu Pod skalo neformalno odprli novo pokrito teraso in s Kubanskim 
večerom zaključili sezono glasbenih dogodkov.

Miha Bogataj ter Vesna in Blaž Resnik / Foto: Bojana Klemenc

Aleš Senožetnik

Kamnik – Opazovanje poja-
va, ki smo ga nazadnje lahko 
spremljali leta 2003, so orga-
nizirali člani Raziskovalno-
-astronomskega krožka Gim-
nazije in srednje šole Rudol-
fa Maistra v sodelovanju z 
Astronomskim društvom 
Komet iz Kamnika. 
Organizatorji so z različni-
mi teleskopi in projektorji 
za opazovanje Sonca poskr-
beli za varen pogled na našo 
najbližjo zvezdo in njej naj-
bližji planet Merkur. »Da-
našnji prehod Merkurja pre-
ko Sonca traja nekaj manj 

kot sedem ur in pol, vendar 
zadnjega dela pri nas ne bo 
moč videti, saj bo Sonce prej 
že zašlo,« je povedal Lojze 
Vrankar, profesor fizike na 
kamniški gimnaziji in men-
tor tamkajšnjega astronom-
skega krožka, ki je skupaj z 
dijaki in člani astronomske-
ga društva potrpežljivo od-
govarjal na vprašanja udele-
žencev. 
Naslednji prehod Merkurja 
preko Sončeve ploskvice 
bomo v primeru lepega vre-
mena lahko opazovali čez tri 
leta. Venera pa bo prihod-
njič prečkala Sončevo plos-
kvico šele leta 2117.

Prehod Merkurja 
preko Sonca
V ponedeljek, 9. maja, so ljubitelji astronomije in 
ostali radovedneži tudi v Kamniku lahko 
opazovali precej redek pojav prehoda Merkurja 
čez Sončevo ploskvico.

Člani Raziskovalno-astronomskega krožka z mentorjem 
Lojzetom Vrankarjem / Foto: Aleš Senožetnik

Avtohiša Real, PE Remont Kranj, 04 2015 223, www.remont-kranj.si

BREZPLAČNE CENITVE VOZIL in 
TESTIRANJE NOVIH MODELOV RENAULT

PRED TRGOVSKIM CENTROM
QLANDIA KRANJ

Vabljeni! 

Pridite in se zapeljite z najnovejšimi modeli Renault ter preverite na licu 
mesta, koliko je v tem trenutku vredno vaše vozilo. 

2., 3. in 4. junija med 9.00 in 18.00 uro!
V četrtek, petek in soboto vas pričakujemo na parkirišču 
pred Qlandio Kranj.
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Te dni po naši državi Sloveniji po-
teka mnogo uradnih dogodkov, s 
katerimi njeni državljani obeležu-
jemo četrt stoletja samostojno-
sti. 
Tako smo v sredo, 11. maja, tudi 
na šoli gostili poseben obisk. Na 
povabilo profesorice Suzane An-
doljšek in dijaka četrtega letnika 
smeri ekonomski tehnik, dejav-
nega Žana Potočnika sta se od-
zvala prvi in aktualni predsednik 
republike Slovenije, gospoda Mi-
lan Kučan in Borut Pahor. 
Po slovesnem, z glasbeno točko, 
ki so jo pripravili dijaki vzgojiteljske 
srednje šole, kulturno obarvanem 
nagovoru vsem dijakom v šolski 
avli se je dogajanje preselilo v je-
dilnico, ki je bila posebno za ta 
dogodek ustrezno preurejena. 
Tam je z dijaki četrtih letnikov ste-
kla debata, enourni pogovor dis-
kretnih, odkritih vprašanj, razmiš-
ljujočih in izčrpnih odgovorov na-
nje ter, kakor se je g. predsednik 
Borut Pahor večkrat izrazil, legiti-
mno izmenjanih mnenj. V skrbeh 
za prihodnost in možnost zaposli-
tve ter radovednosti o izpolnje-
nosti pričakovanj izpred petindvaj-

setih let smo si podajali mikrofon 
in ugotavljali, da morda do svoje 
države gojimo rahlo neupravičene 
predsodke in naivno neuresničlji-
va pričakovanja. Beg možganov v 
tujino mladih, izobraženih, uspe-
šnih in ambicioznih, bi nas moral 
bolj skrbeti, predvsem pa je bila 
želja dijakov, da bi v šolstvo glob-
lje posegla tudi država. Prvi pred-
sednik predsedstva demokratične 
Slovenije po njeni osvoboditvi g. 
Milan Kučan na tej točki opozarja, 
da se vse začne pri mladih, zelo 
mladih, v rosnih letih, že v osnovni 
šoli. Država bi se morala zavedati 
žalosti dejstva, da je danes og-
romno otrok, katerim starši ne 
zmorejo privoščiti niti šolske mali-
ce, sledijo izleti in šole v naravi, z 
nadaljnjim naštevanjem pridemo 
do šole, fakultete, izobrazbe, ki bi 
si jo otrok želel, pa si je ne more 
izbrati, do sanj, ki ne dobijo prilož-
nosti, da bi se razvile. 
Čeprav je preteklih 25 let že lepa 
doba, to vendar ni tako veliko. V 
tem času, ki je hitro minil, se je 
zgodilo mnogo. Dogodki so se 
vrstili eden za drugim in iz zače-
tnega veselja ter ponosa smo po 

kvadraturi ozemlja majhno državi-
co pripeljali in povzdignili na sve-
tovno raven gospodarstva, kultu-
re, povzeto; splošnega uspeha 
širokih področij. Neprestano pa 
ostajamo odgovorni, da strmimo 
v pravo smer, nadaljujemo po 
pravi poti in si zastavljamo uresni-
čljive cilje, s katerimi bomo izbolj-
šali svoj položaj. 
Ne ločujmo države od domovine; 
potrudimo se, da se zlijeta v eno, 
da stopita vzporeden korak. Naj 
prva postane del druge. Zavedaj-
mo se ljubezni do nje in jo spoš-
tujmo. Danes je slednje malo za-
nemarjeno ravno zaradi dejstva, 
ker mora biti ljubezen obojestran-
ska. Tudi domovina in z njo večji 
vplivnik na družbeno mnenje, dr-
žava s svojim položajem, bi jo 
morala vračati svojim ljudem. A 
za začetek moramo, željni spre-
memb na boljše, vsak posame-
znik zase spoznati odgovornost, 
ki jo nosimo in tudi izražamo z 
besedami in dejanji. Prvi korak 
sloni že na spremembi razmišlja-
nja.

Avtor: Maja Toni, GSŠRM Press
Fotograf: Andrej Kuhelj, GSŠRM Press
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Novičke iz GSŠRM

Kristina Omovšek

Kamnik – Škisova tržnica je 
enkratna vsakoletna priredi-
tev, ki povezuje študentsko 
populacijo in aktiviste raz-
ličnih klubov po Sloveniji. 
Že drugo leto zapored se je 
dogodek odvil na Kardeljevi 
ploščadi, kjer so se tudi letos 
zbrale vse študentske orga-
nizacije Slovenije. Najprej je 
bil na sporedu mimohod 
vseh klubov, nato uraden 
nagovor predsednice zveze 
ŠKIS Špele Oset in župana 
Zorana Jankoviča, zatem pa 
je sledil pester program.
V popoldanskih urah so se 
klubi predstavili z lokalnimi 
kulinaričnimi specialiteta-
mi, se družili in uživali v 
dobri glasbi mladih glasbe-
nikov. Letošnja posebnost je 
bila tudi predstavitev mladih 
neuveljavljenih glasbenikov 

in njihovih skupin, ki so si 
mesto izborile na predizbo-
rih. Tako so Škisovo tržnico 
odprli pogumni osnovnošol-
ci in pokazali, da bodo kma-
lu dobra konkurenca osta-
lim glasbenikom.  
Študentski klub Kamnik se 
je letos predstavil s kam-
niškim junakom, borcem za 
severno mejo – Rudolfom 
Maistrom. Obiskovalcem 
Tržnice smo ponudili doma-
čo kamniško kajžarco, ki je 
ena izmed izbranih jedi pro-
jekta Okusi Kamnika. Le-
tošnjo kamniško kajžarco 
smo za lačna usta skuhali 
kar sami aktivisti v kuhinji 
gostilne Pri podkvi. Poleg 
tega smo se potrudili in stoj-
nico popestrili z brki in Ma-
istrovim panojem. Konj pa 
je bil očitno tako priljubljen, 
da si ga je nekdo izposodil 
za nedoločen čas.

Vzdušje na tržnici je bilo 
skozi celotno dogajanje zelo 
prijetno in nekateri aktivisti, 
ki so se prireditve udeležili 
prvič, so bili nad prireditvijo 
prijetno presenečeni. 
Prireditve se je udeležilo 
več kot 50 tisoč študentov 
iz vse Slovenije, nekaj sto 
pa tudi iz tujine. Tudi oni 
so se predstavili s svojimi 
kulinaričnimi dobrotami 
in kulturo. Letos je bil 
pester boj med kar 58 stoj-
nicami in pozno popoldne 
je napočil čas za razglasi-
tev najboljše stojnice Ški-
sove tržnice 2016. Izmed 
vseh je že drugo leto zapo-
red zmagal Študentski 
klub PTjeln. 
Škisova tržnica 2016 je torej 
uspešno za nami, z mislimi 
smo že pri naslednjih pro-
jektih Študentskega kluba 
Kamnik.

Na Škisovi tržnici
Škisova tržnica je bila 5. maja v Ljubljani in je že 19. leto zapored združila 
študentske klube iz cele Slovenije. Tudi letos je Študentski klub Kamnik 
navdušil s svojo predstavitvijo lokalnih znamenitosti in jedi.

Vitja Bizjak

Kamnik – Spomnimo, da sta 
prav Kamnik in z njim Gim-
nazija in srednja šola Rudol-
fa Maistra Kamnik v 
prejšnjem letu gostila kara-
vano mladih delegatov iz 
vseh držav alpskega loka. 
Tokrat je kamniške barve 
zastopalo sedem delegatov: 
Pia Berlisk, Pia Pajk, Borut 
Drnovšek in Jurij Šegel so 
sedeli v posameznih temat-
skih odborih, Eva Kožlakar 
je predsedovala komiteju, 
Leopold Rener je bil naš 
predstavnik v skupini Plat-
form Future, za stike z jav-
nostjo in oglašanje v svet 
pisane besede pa je skrbel 
Vitja Bizjak. 
Seveda ne gre pozabiti na 
mentorico Rafaelo Kožlakar, 
ki je bdela nad vsebinsko 
pripravo dijakov, ter men-
torja Milana Mandeljca, ki je 
skrbel za protokolarni, jezi-
kovni in papirološki vidik. 

Krovna tema letošnjih dis-
kusij je bilo zeleno gospo-
darstvo, h kateremu so dija-
ki pristopili skozi vidike živ-
ljenja in bivanja, lokalnega 
podjetništva, krožne ekono-
mije ter kulture in prostega 
časa. 
V burnih razpravah so se vr-
teli pojmi demografskih 
sprememb, prostorskega 
načrtovanja, kakovosti živ-
ljenja, zagonskih podjetij, 
novih oblik trajnostnega tu-
rizma, dotaknili pa so se 
tudi načel krožne ekonomi-
je, predelave odpadkov in 
zmanjšanja izpustov CO2. 
Kultura je zažarela kot vir in 
stičišče regionalnega razvo-
ja.
Generalna skupščina, skle-
pno dejanje srečanja YPAC, 
je s simulacijo delovanja 
parlamenta z govori za in 
proti posameznemu postu-
latu, ki so jih predlagali od-
bori, izbrala deset končnih 
postulatov, ki bodo predsta-

vljeni političnim voditeljem 
regije. Seveda se mladi hitro 
učijo; manjkalo ni niti lobi-
ranja ter čustvene razgre-
tosti.  
Poleg debatiranja v ozkih 
kravatah in visokih petah so 
dijaki imeli priložnost 
spoznati tudi nekaj kotičkov 
Bassana, mesteca, ki slovi 
po mostu alpskih borcev, 
vojnih vihrah, Grappi in 
celo Ernestu Hemingwayju. 
Ne gre pozabiti niti naših 
družin gostiteljic, ki so nam 
izkazale pravo italijansko 
gostoljubnost, seveda s 
koščki sirov, testenin na sto 
in en način ter ljubkim na-
glasom med našim kramlja-
njem v angleškem jeziku. 
Vsekakor se je tako zaključil 
teden, ki ga ne ne bomo po-
zabili. 
Če nič drugega, se morda že 
kmalu vrnemo k svojim go-
stiteljem na počitnice in 
košček pice na glavnem trgu 
Bassana del Grappa.  

Mladi parlamentarci  
o zelenem gospodarstvu 
Letošnje srečanje YPAC – Mladinskega parlamenta Alpske konvencije je od 
9. do 13. maja potekalo v severnoitalijanskem mestu Bassano del Grappa.

Jasna Paladin

Kamnik – Podhod pri Osnov-
ni šoli Frana Albrehta ima 
novo podobo. Stare grafite 
so delavci javnih del začeli 
odstranjevati že marca, v 
zadnjih dneh, med 22. apri-
lom in 13. majem, pa so na 
novo prebarvano in obnov-
ljeno površino sten podhoda 
s čopiči in svojimi sporočili 
polepšali devetošolci, ki na 
šoli obiskujejo izbirni pred-
met likovno snovanje 3.
»S projektom smo v učencih 
in učenkah želeli vzbuditi za-
vedanje, da lahko prispevajo 
k bolj urejenemu okolju in 
prijetni družbi, spodbujati 
smo želeli njihovo ustvarjal-
nost in družbeno odgovor-

nost, krepiti sodelovalno kul-
turo, spodbujati komunikaci-
jo med njimi, medsebojno 
sodelovanje in pomoč. Poleg 
tega smo želeli komunicirati 
tudi z javnostjo in jim s po-
slikavo in mislimi predati 
sporočilo, da smo si ljudje 
različni, govorimo različne 
jezike, smo različni po vide-
zu, a enaki po srcu. Vsi si 
želimo enake obravnave, 
spoštovanja in mirnega živ-
ljenja. S poslikavo želimo do-
seči, da bi mimoidoči ob 
pogledu na vedre obraze in 
pozitivne misli razmislili o 
svojem odnosu do ljudi, mi 
pa jim v prvi vrsti s tem želi-
mo polepšati dan,« je projekt 
predstavila ena od treh men-
toric Tina Plahutnik. Kole-

sarje in pešce v podhod zdaj 
pospremi napis: »Ni po-
membno, od kod prihajaš, 
pomembno je, kam si name-
njen.« Da so z živobarvnimi 
podobami in povednimi mis-
limi lahko polepšali podhod, 
so na šoli hvaležni tudi pod-
jetjema Helios in Jub, ki sta 
prispevala vse potrebne bar-
ve, tudi poseben premaz, s 
katerim so poslikave zaščitili 
pred morebitnimi vandali.
Pri projektu je sodelovala 
tudi Občina Kamnik, ki je za 
ureditev podhoda in okolice 
namenila 17.700 evrov. Na 
novo so namreč uredili tudi 
stopnice in zarisali potek ko-
lesarskih stez, da bo podhod 
še bolj varen za vse njegove 
uporabnike.

Podhod s pozitivnim 
sporočilom
Učenci in učitelji OŠ Frana Albrehta so ob svoji osrednješolski prireditvi 
tudi uradno predstavili nove poslikave v podhodu na Šolski ulici.

Podhod na Šolski ulici je na novo porisan in urejen, s tem pa za uporabnike še bolj varen 
in prijazen. / Foto: Jasna Paladin
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Leon Pirman

Od postavitve kegljišča, pri 
kateri ste osebno sodelovali, 
ste vodja ekipe in odgovorna 
oseba. V začetku so metali 
tudi vaši otroci in brat?
»Res sem bil pobudnik, da z 
odprtjem novega kegljišča 
tudi mi ustanovimo ekipo in 
sodelujemo v občinski ligi. 
Od sezone 2005/06 do 
2010/11 smo nastopali kot 
Alu Alprem, nato pa kot 
Ambrož Team. Prvi dve leti 
sta igrala tudi hči Anja in 
sin Andrej, vsa leta pa so 
zraven moja žena Štefka, 
nečak Primož in zet Boštjan 
Pohlin, do sezone 2009/10 
pa je bil tudi brat Drago.«
 
Večkrat ste bili prvaki občin-
ske lige.
»Prvaki smo bili v sezoni 
2008/09 kot Alu Alprem, 
potem pa od sezone 2013/14 
trikrat zapored kot Ambrož 
Team. Bili smo še enkrat 
drugi in enkrat tretji. Smo 
pa štirikrat zmagali v borbe-
nih igrah.«

V vaši ekipi igrajo igralci iz 
Zasavja, kako to?
»Poleti 2013 sva s soprogo 
večkrat odšla na bovling v Za-
gorje. Opazila sva, da tam 
kegljišče deluje tudi poleti, 
zato sva se dogovorila, da sva 
še kegljala. Tako sva spoznala 
Uroša Stoklasa, ki je tam tre-
niral. Po nekaj skupnih tre-
ningih sem ga povabil, naj 
pride nastopat za Ambrož 
Team. Za našo ekipo bi to 
bila velika čast, zanj pa dober 
trening. Nič ni obljubil, toda 
ko sem ga prvič prosil, naj 
pride igrat, je tudi prišel. Do-
dali smo še njegovega sina. 
In Mai Stoklas je prav tisto 
sezono postal državni prvak 
– v Kamniku. Naslednjo se-
zono z ženo nisva dobila 
možnosti resnega nastopanja 
za Kamnik, zato sva prestopi-
la v Zagorje, kamor so naju 
dalj časa vabili. Tako sva spo-
znala širši krog ljudi iz tega 
okolja. Sicer res niso tako 

dobri kegljači kot v Kamniku, 
so naju pa sprejeli z odprtimi 
rokami. Nove okrepitve sem 
zato iskal prav tam.«

V ekipi je tudi najboljši slo-
venski igralec Uroš Stoklas. 
Kako ga motivirate, da igra v 
občinski ligi?
»To bi vam on bolje odgovo-
ril. Sem bil pa kar uspešen, 
saj je v treh sezonah odigral 
25 tekem s povprečjem 614 
podrtih kegljev.«

V ekipi je tudi Kranjčan Bo-
ris Benedik, makedonski re-
prezentant. Kako ste pa nje-
ga pridobili?
»Ko sem videl, kako druge 
ekipe krepijo svoja moštva, 
sem spoznal, da ga moram 
dobiti. Čeprav bi nam verje-
tno uspelo tudi brez njega, 
saj sem imel v ekipi poleg 
Uroša še Zormana, Turka, 
Narata, Izgorška in ostale 
odlične igralce, nisem želel 
tvegati. Prepričal pa ga je 

Uroš. Ko sta se ure in ure 
vozila na tekme v Nemčijo 
in nazaj, je bilo časa za prep-
ričevanje dovolj. Spoznala 
pa sva se decembra lani v 
Tržiču pred finalom turnirja 
v podporo Foglu. Takrat je 
dokončno potrdil sodelova-
nje. Mnogi se sprašujejo, 
kaj smo mu dali. Odgovor: 
isto kot ostalim – odkrito že-
ljo, da ga želimo v svoji sre-
dini, trening na enem težjih 
kegljišč v Sloveniji, spošto-
vanje, ki ga kot vrhunski 
športnik in enkraten človek 
zasluži, predvsem pa nova 
prijateljstva. Tega se ne da 
kupiti. In zdaj, kot sam pra-
vi, je vesel, da je v naši eki-
pi.«

Vaše mnenje o občinski ligi 
in kaj bi spremenili?
»Tekmovanje je dobro 
zasnovano in tudi že uteče-
no. Sploh zadnja leta, ko so 
pravila znana pred začetkom 
in ni sprotnega prilagajanja. 

Morda bi lahko objavili zapi-
snike tekem in rekordom na 
steni dodali še rekorde ob-
činske lige. Večkrat je že bilo 
govora o uvedbi dodatnih 
tekmovanj, vendar do zdaj ni 
bilo dovolj volje. Mnogi se ne 
zavedajo, da je obstoj vsake 
organizacije odvisen od de-
narja. V kamniškem klubu 
je predvsem zaradi zelo dob-
rega vodenja kluba in spo-
sobnosti vodstva denarja še 
dovolj. Velik del sredstev 
dobi klub tudi z Občinsko 
trim ligo, posredno pa naje-
mnik lokala lažje plačuje na-
jemnino, ker pride na tekme 
precej gledalcev. Morda bi 
lahko uvedli še kakšna tek-
movanja, npr. borbene igre 
za občinskega prvaka, občin-
sko posamezno tekmovanje 
za neregistrirane igralce, 
enodnevna tekmovanja pred 
prazniki, v mrtvi sezoni … 
Treba je pripraviti razpis, 
predlagati termine, pa se bo 
videlo, kaj se bo prijelo.«

Prvaki občinske lige
Ekipa Ambrož Teama je bila letos že tretjič zapored najboljša v občinski ligi v kegljanju in tako 
osvojila prehodni pokal v trajno last. Alfa in omega ekipe je Štefan Flerin, ki nam je odgovoril na 
nekaj vprašanj.

Za ekipo Ambrož Team so letos nastopali: (zgoraj od leve): Boštjan Pohlin, Primož Flerin, 
Matej Turk, Denis Narat, Peter Ručigaj in Mirjan Mlinarič, (spodaj od leve): Zvone 
Izgoršek, Štefka Flerin, Slavko Zorman, Uroš Stoklas, Boris Benedik in Štefan Flerin. V 
jesenskem delu je uspešno nastopal še Igor Zamljen.

Helena Končar

Kamnik – Skupaj 44 plaval-
cev štirih selekcij in plavalne 
šole je v spremstvu trenerjev 
Emila Tahirovića, Gaje Lo-
renci, Špele Colnar, Nine 
Peterlin in Karmen Kaplja 
skupaj preživelo delovne, a 
hkrati nepozabne dni v pri-
jetnem okolju Term Vivat.
Kljub zimskim temperatu-
ram so vsak dan pod stro-
kovnim vodstvom naših tre-
nerjev pridno nabirali kilo-
metre v zunanjem olimpij-
skem bazenu na jutranjih in 
popoldanskih vodnih tre-
ningih ter krepili mišice na 
suhi vadbi v telovadnici, da 
bi čim bolj nadgradili svoje 
znanje, pridobili kondicijo 
in se dobro pripravili na pri-
hajajoča državna prvenstva. 
Priprave so bile velika preiz-
kušnja zlasti za najmlajše iz 
plavalne šole in 4. plavalne 
selekcije, ki so, nekateri celo 
prvič, preživeli tri dni brez 
staršev, sami skrbeli za svo-
je stvari in za urejenost sob 
ter se soočili s težjimi pogoji 
treninga, a so jo opravili z 
odliko! Kljub napornemu 
urniku so se pogreli tudi v 

notranjih bazenih term, se 
družili, igrali in se še bolje 
spoznali. 
V soboto, 7. maja, pa so se 
plavalci Plavalnega kluba Ka-
mnik udeležili 36. Mednaro-
dnega plavalnega mitinga 
Ilirija na povsem prenovlje-
nem Kopališču Kolezija. Tek-
movanja se je udeležilo 293 
plavalk in plavalcev iz osem-
najstih klubov Slovenije, Če-
ške in Srbije. Kamniško eki-
po je zastopalo dvanajst pla-
valk in šest plavalcev. Za naše 
plavalce je bila to prva le-
tošnja tekma na odkritem zu-
nanjem bazenu. Kljub utru-
jenosti po nedavnih pripra-
vah so dobro opravili svojo 
nalogo in izboljševali svoje 
osebne rezultate. Najbolje sta 
se izkazala Jernej Prebil, ki je 
v kategoriji dečkov osvojil 2. 
mesto na 100 m prosto in 3. 
mesto na 200 m prosto, ter 
Anže Pirnat z osvojenim 2. 
mestom na 200 m delfin v 
kategoriji kadetov. 
Plavalci Plavalnega kluba 
Kamnik se že veselijo novih 
plavalnih uspehov in upajo, 
da bodo lahko kmalu začeli 
s treningi v domačem baze-
nu Pod skalco.

Plavalci s priprav 
na tekme
Med prvomajskimi počitnicami je ekipa 
Plavalnega kluba Kamnik nabirala kondicijo na 
pripravah, 7. maja pa so se že merili na tekmi.

Kamniški plavalci z novo pridobitvijo – šotorom

Jasna Paladin

Duplica – Člani STC 
Panther Kamnik – sekcije 
MK Power bodo letos že 
drugo leto zapored prekinili 
tekmovalni dirkaški odmor, 
ki je na kamniških ulicah 
trajal od sedemdesetih let 
prejšnjega stoletja, in znova 
organizirali vztrajnostno 
moto dirko motorjev do 50 
ccm. V nedeljo, 12. junija, jo 
bodo pripravili na povezo-
valni cesti med Duplico in 
Perovim. »Poudarek je na 
Tomosovih motorjih, ki naj 
bi bili pripravljeni kot plod 

domačega znanja, a brez po-
segov v velikost batov in do-
vodnih kanalov iz vplinja-
čev, ki morajo biti v original-
nih proporcih,« opozarjajo 
člani organizacijskega odbo-
ra, ki na tekmi pričakujejo 
okoli šestdeset ekip (tudi 
ženskih) s po tremi tekmo-
valci oz. tekmovalkami, ki se 
bodo pomerili v 4- in 2-urni 
vztrajnostni dirki.
Povezovalna cesta bo na dan 
prireditve zaprta med 6. in 
21. uro. Startnina za tričlan-
ske ekipe je trideset evrov, 
najboljše čakajo nagrade in 
priznanja.

Dirka motorjev za 
Veliko nagrado Kamnik

Druga vztrajnostna moto dirka motorjev do 50 
ccm bo v nedeljo, 12. junija.

Romana Capuder

Kamnik – Več kot šestdeset 
nas je bilo tekmovalcev TK 
Trisport Exoterm. Žal tokrat  
nista nastopila Matevž Plan-
ko (bil je ambasador teka 
Wings for Life) in Tjaša 
Vrtačič. Absolutni zmagi na 
najbolj zastopani disciplini 
triatlona Ptuj – Sprint tria-
tlonu sta tokrat pripadli Do-

mnu Dorniku iz celjskega 
kluba TUŠ Team in Evi Ska-
za iz mariborskega 3TK klu-
ba. Najmlajši triatlonci so se 
pomerili v Cici akvatlonu, 
kjer so preplavali 50 m oz. 
200 m in pretekli 500 m oz. 
1000 m. Med najmlajšimi 
sta zmagala 8-letni Lun Ilar 
in 10-letni Nal Ilar iz Tris-
porta. Brin Strnad Volkar je 
bil drugi. Na razdalji Super 

Sprint triatlona (300 m pla-
vanja – 10 km kolesarjenja 
– 2 km teka) so slavili 
Kamničani. Jan Škrjanc je 
dosegel skupno zmago med 
dečki, Žiga Berlec je bil dru-
gi. Med dekleti je Urška Ber-
not dosegla 5. mesto. Naj-
boljšo absolutno uvrstitev v 
Sprint triatlonu (750 m pla-
vanja – 20 km kolesarjenja 
– 5 km teka) je dosegel Kle-

men Bojanc. V svojih kate-
gorijah so zmago dosegli 
naslednji tekmovalci TK 
Trisporta: Klemen Bojanc, 
Miro Kregar, Bojan Trojar, 
Tjaša Žnidar in Romana Ca-
puder, 2. pa sta bila Domen 
Obreza in Andreja Gradišar. 
Čestitamo vsem tekmoval-
cem Trisporta, predvsem pa 
tistim najmlajšim za po-
gumen nastop. 

Rekordna udeležba trisportovcev
Na prvem letošnjem triatlonu, ki je 8. maja potekal na Ptuju, se je pomerilo rekordnih 360 triatloncev 
iz štirih držav.
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Miha Štamcar

Kamnik – »Da jih je že se-
dem? Nisem si mislila, da jih 
je že toliko. Mislim, da je 
glavni razlog, da sem edina z 
vsemi sedmimi zlatimi me-
daljami v tem, da sem edina, 
ki v vseh teh letih niti enkrat 
ni zapustila kluba, ki je bil 
do mene vedno korekten, pa 
tudi osebno mi je bilo veliko 
lažje, da sem bila v doma-
čem klubu kot v kakšnem 
drugem. Že zato, ker sem 
Kamničanka, pa še fakulteta 
je blizu, tako da bi kje druge 
težje usklajevala obveznosti. 
Calcit Volleyball je resnično 
odličen klub in se je splačalo 
vztrajati,« je zlate medalje, ki 
jih ima varno spravljene 
doma, pojasnila Hribarjeva, 
ki ji bo najbolj v spominu os-
tala prva, ko so leta 2010 v 
finalu državnega prvenstva 
nepričakovano premagale 
Novo KBM Branik.
»Ne pravijo zastonj, da je 
prva vedno najslajša. Prvič 
zato, ker je res nekaj poseb-
nega to doživeti, pa tudi nih-
če ni takrat pričakoval, da bi 
lahko presenetile Maribor-
čanke, ki so imele res odlično 
ekipo. Vendar smo bile res-
nično povezane, držale ena z 
drugo in to nam je prineslo 

zmago. Vedno pa se bom 
rada spominjala tudi letoš-
njega naslova, saj imam na-
men končati z odbojko,« pa 
je presenetila z napovedjo, da 
bo končala svojo odbojkarsko 
pot. »Jeseni bom šla na študij 
v Nemčijo, kar zame pomeni 
slovo od odbojke. Za eno leto 
odhajam v Lübbeck, gre za 
izmenjavo Erasmus, tako da 
se bom v prihodnosti posveti-
la le še študiju medicine.«
Ana Katarina Hribar po viši-
ni ne izstopa, še več, s 170 
cm je bila najnižja igralka 

Calcit Volleyballa in ena naj-
nižjih v slovenski ligi, da 
lige prvakinj niti ne omenja-
mo. Kljub temu je dokazala, 
da se s trdim delom, vztraj-
nostjo in marljivostjo tudi z 
njeno višino da igrati vrhun-
sko odbojko. »V nobeni eki-
pi ni dvanajst po kakovosti 
enakovrednih igralk, vedno 
so ene boljše, druge nekoli-
ko slabše, le šest oziroma 
sedem s prosto igralko pa 
jih lahko igra v prvi postavi. 
Vendar vsaka ekipa potrebu-
je tudi 'sparing' partnerje na 
treningih in tudi zato sem 
vztrajala vsa ta leta. Je pa 
res, da sem zagnana in sku-
šam s svojo energijo poma-
gati ekipi, če nič drugega,« 
ostaja skromna igralka, ki je 
v svoji karieri igrala na vseh 
igralnih mestih. Zanimivo, 
da tudi na mestu blokerke. 
»Začela sem kot organiza-
torka igre, pozneje pa sem 
se poskušala tudi na drugih 
igralnih mestih, tako da res-
nično lahko mirne vesti 
končam kariero,« je v sme-
hu dejala simpatična 
Kamničanka, ki je priznala, 
da je bila od vseh sezon naj-
težja prav zadnja. Začela se 
je z ligo prvakinj, končala pa 
z nepozabnim finalom 
končnice, ko so najboljšo 

igro prikazale prav na zad-
nji, odločilni peti tekmi. 
»Neskončno vesela sem, da 
sem imela priložnost igrati v 
ligi prvakinj. Zame bo to ne-
ponovljiva izkušnja, saj smo 
se srečale proti najboljšim 
evropskim klubom in naj-
boljšim evropskim igral-
kam. Že samo dogajanje 
pred in po tekmah v ligi pr-
vakinj je nekaj posebnega in 
šele takrat vidiš, da gre za 
popolnoma drugačno raven, 
kot smo jo navajeni v Slove-
niji. Upam, da bo to prej ali 
slej prišlo tudi k nam,« se je 
letošnje izkušnje v ligi prva-
kinj dotaknila Hribarjeva, ki 
ne samo da je nadvse uspe-
šna študentka na Fakulteti 
za medicino, temveč zelo 
uživa na potovanjih, njena 
strast pa so motorji. Trenu-
tno vozi aprilio pegaso 650 
in v kratkem s svojim spre-
mljevalcem Jernejem Stav-
barjem, nekdanjim igralcem 
Calcit Volleyballa, načrtuje-
ta pod od Jadrana do Baltika.
»Rada imam dogodivščine, 
avanture, skratka vse, kar 
diši po adrenalinu. Upam 
le, da nama bo šlo vreme na 
roke,« se nove avanture ve-
seli zdaj že nekdanja igralka 
aktualnih državnih prvakinj 
v odbojki.

Odbojki pomahala  
v slovo
Odbojkarice ekipe Calcit Volleyball so ubranile lanskoletni naslov državnih prvakinj. V klubskih 
vitrinah imajo zdaj tri naslove državnih prvakinj, dvakrat so bile najboljše v pokalnem tekmovanju, 
dvakrat pa tudi v srednjeevropski ligi. Pri vseh sedmih naslovih je kot edina sodelovala Kamničanka 
Ana Katarina Hribar, ki pa se pri nepolnih 23 letih poslavlja z odbojkarskih igrišč.

Ana Katarina Hribar
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Jasna Paladin

Kamnik – V Atletskem dru-
štvu Kamnik so letošnjo po-
letno sezono začeli odlično 
in se že veselijo izvrstnih 
uspehov. Za največje je na 
zadnjih tekmah poskrbela 
Agata Zupin, mlada sprin-
terka iz Komende, ki v kam-
niškem klubu trenira pod 
vodstvom Damjana Zlatnar-
ja.
»Že na prvem tekmovanju 
poletne sezone je na področ-
nem prvenstvu za srednje 
šole v Kranju popravila svoj 
osebni rekord v teku na 
400 metrov, zmagala s ča-
som 55,24 in s tem izpolnila 
normo za nastop na svetov-
nem prvenstvu za mladin-
ke, ki bo letos julija na Polj-
skem. Teden dni kasneje je 
na finalu srednjih šol Slove-
nije ponovno izboljšala 

osebni rekord in zmagala 
ter se s časom 54,41 povzpe-
la na prvo mesto evropske 

mladinske lestvice. Minuli 
konec tedna je nastopila 
tudi na kvalifikacijah za 

Atletski pokal Slovenije za 
člane in članice, kjer je na-
stopila tudi v teku na 100, 
200 in 400 metrov z ovira-
mi. Trenutno ima v absolu-
tni konkurenci med člani-
cami najboljši rezultat na 
400 metrov, na 100, 200 in 
400 metrov z ovirami pa 
drugi,« nam je odlične 
uspehe svoje varovanke 
povzel Damjan Zlatnar, ki 
priznava, da ga je Agata, 
kljub trdemu delu in velike-
mu potencialu, ki ga je v 
njej prepoznal že pred leti, 
z zadnjimi uspehi kar neko-
liko presenetila. Svoj osebni 
rekord je namreč izboljšala 
za kar štiri sekunde.
Agata, dijakinja Srednje 
šole Domžale, bo v mladin-
ski konkurenci tekmovala 
tudi še naslednje leto, zato 
si v klubu obetajo še vrsto 
odličnih rezultatov.

Presenetila je še trenerja
Osemnajstletna članica Atletskega društva Kamnik Agata Zupin je odlično začela letošnjo sezono na 
prostem. Z osebnim rekordom na 400 metrov se je povzpela celo na trenutno prvo mesto evropske 
mladinske lestvice.

Agata Zupin ima že na začetku poletne sezone  
»v žepu« normo za nastop na svetovnem mladinskem 
prvenstvu. / Foto: Jasna Paladin

Namizni tenis
Na državnem prvenstvu v namiznem tenisu za mlajše kadete, 
ki je bilo 16. aprila na Otočcu, je Eva Šobar iz OŠ Frana Albreh-
ta osvojila 2. mesto, Dejan Jokić iz OŠ Marije Vere pa 3. Na 
državnem veteranskem prvenstvu v Murski Soboti 23. aprila je 
letošnji občinski prvak Edvard Horvat dosegel 3. mesto.

Gimnastika
V soboto, 7. maja, je v Gimnastičnem centru v Ljubljani po-
tekalo prvenstvo Zelene jame. Tekmovanja se je udeležila 
tudi mlada Kamničanka, petošolka Tia Emberšič. V katego-
riji deklice je zasedla prvo mesto. Po uspešnem lanskem 
letu, ko je postala državna podprvakinja, je tudi letošnjo 
prvo tekmo začela več kot odlično.

Gorski tek
Prva tekma v Pokalu Slovenije v gorskih tekih 3. proAction 
Čaven vertikal km je članom KGT Papež prinesla trinajst 
zmagovalnih stopničk. Zmagovalec vzpona je bil Miran 
Cvet, na stopničkah pa so stali še: Gašper Bregar, Bojan 
Kemperl, Ana Čufer, Urša Trobec, Petra Mikloša, Maša Viri-
ant, Lana Poličnik, Hana Dobovšek, Tjaša Čirović, Aleš Pre-
lovšek, Nejc Uršič in Tine Habjan.

Gorsko kolesarstvo
Na drugi tekmi svetovnega pokala v Albstadtu sta minulo 
nedeljo v kategoriji mlajših članov tekmovala tudi člana Cal-
cit Bike Teama, in sicer Gregor Krajnc in Rok Naglič. Kranjc 
je dirko končal na 51. mestu, Naglič pa je bil 61. Na startu je 
bilo sicer 141 tekmovalcev.

Vaterpolo
V Kranju je bil v nedeljo, 22. maja, zaključek državnega pr-
venstva do 15 let. Ekipa Vaterpolskega društva Kamnik je v 
polfinalu visoko premagala Branik iz Maribora, v finalu pa 
so fantje in dekleta izgubili z AVK Triglav iz Kranja in osvo-
jili končno drugo mesto v državi.

ŠPORT NA KRATKO

Mladi kamniški vaterpolisti so bili drugi na državnem 
prvenstvu. / Foto: Vaterpolsko društvo Kamnik
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Miha Prosen

Kamnik – Veliko je bilo že 
povedanega o aktivnostih 
članov Društva upokojencev 
Kamnik. Svoje potrebe po gi-
banju in zdravem načinu 
življenje lahko uresničujejo 
kar v petnajstih sekcijah. 
Vsaka sekcija ima prizadev-
nega vodjo, ki skrbi za stro-
kovno in organizirano vad-
bo. Poglejmo si dejavnosti 
po abecedi: balinanje, keglja-
nje, kegljanje s kroglo na 
vrvici, kolesarstvo, namizni 
tenis, pikado, plavanje, ples, 
prstomet, pohodi in spreho-
di, smučanje, streljanje, šah 
in tenis. Vse, ki bi se radi 
preizkusili v kateri od našte-
tih panog, vabimo, da se 
oglasijo v pisarni društva, 
kjer boste dobili vse potreb-
ne informacije. Vodje sekcij 
s telefonskimi številkami pa 
so objavljeni tudi na oglasni 
deski društva. Vsak član je 
dobrodošel in vsak član je 
dolžan skrbeti za svoje boljše 
počutje, izboljšanje telesne 
pripravljenosti in ne nazad-
nje – v družbi prijateljev je 
vedno lepo.
Te dni potekajo aktivnosti o 
oživitvi še ene dejavnosti – 

nordijske hoje – to je hoje, 
ko s pomočjo pohodnih pa-
lic aktiviramo, razmigamo 
in krepimo praktično celo 
telo.

Nordijska hoja ali hoja s 
palicami po smučarsko
Nordijska hoja je gibalna ak-
tivnost, ki izvira iz hoje in 
teka na smučeh. Uporaba 
palic daje temu načinu hoje 
poseben ritem, koraki so 
daljši in gibanje je hitrejše. 
S tem aktivno vključujemo 
mišice, ki jih pri vsakodnev-
nih aktivnostih ali običajni 
hoji manj obremenjujemo. 
Poleg nog aktiviramo mišice 
zgornjega dela trupa, ra-
menskega obroča in rok. 
Ljudi privlači s svojo eno-
stavnostjo ter jih medseboj-
no povezuje.

Komu je namenjena?
Ta oblika vadbe je primerna 
za ljudi vseh generacij in 
različne telesne pripravlje-
nosti. Priporočljiva je za re-
habilitacijo po poškodbah, 
vzdrževanje primerne teles-
ne teže, za starostnike in 
osebe s posebnimi potreba-

mi. S tem ohranjamo psiho-
fizično kondicijo, pozitiven 
odnos do življenja, širimo in 
ohranjamo socialno mrežo. 
Je zelo učinkovita v boju 
proti stresu ter cenovno dos-
topna širokemu krogu ljudi.

Kaj potrebujemo?
Palice za nordijsko hojo, 
udobne športne ali pohodne 
čevlje in primerna oblačila, 
oboje glede na vremenske 
pogoje.
S priznano učiteljico in us-
pešno tekmovalko Mojco 
smo se dogovorili o začetnih 
aktivnostih te dejavnosti. 
Vse, ki bi se radi preizkusili 
v tej zanimivi aktivnosti, va-
bimo na prvo predstavitveno 
srečanje, ki bo v ponedeljek, 
6. junija, ob 9. uri na dvori-
šču doma upokojencev. 
Tam nam bo Mojca predsta-
vila osnove nordijske hoje, 
dogovorili se bomo o potreb-
ni opremi in sploh o vsem, 
kar vas bo zanimalo. Vablje-
ni vsi, tudi taki, ki sedaj bolj 
prisegate na poležavanje na 
kavču in gledanje televizije. 
Učimo se celo življenje in 
vsako novo spoznanje nam 
obogati način življenja.

Upokojenci ne mirujejo
V Društvu upokojencev Kamnik bodo svojim članom ponudili tudi vadbo z 
nordijsko hojo. Predstavitveno srečanje bo v ponedeljek, 6. junija, ob 9. uri 
na društvenem dvorišču.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Dvodnevno regij-
sko prvenstvo gorenjskih 
društev upokojencev, ki je 
potekalo na kamniškem 
kegljišču, je postreglo z uspe-
hi kamniških upokojencev. 
Med posamezniki sta se 
zmage veselila Roman Tor-
kar in Majda Lužar. Zbirko 
uvrstitev na stopničke je do-
polnila še Štefka Flerin.
Upokojenci so se pomerili 
tudi v ekipnem tekmovanju. 
V moški konkurenci je med 
petnajstimi zmagala ekipa 
Šenčurja pred Kamničani in 
Tržičani. Kamničanom se je 
prvo mesto izmuznilo za le 
pet kegljev. Med desetimi 
ženskimi ekipami pa je sla-
vila ekipa kamniških upoko-
jenk v sestavi Nada Lotrič, 
Majda Lužar, Tatjana Hace, 
Štefka Flerin in Mija Griljc. 
Prvouvrščeni so se s tem 
kvalificirali tudi na državno 
tekmovanje.

V dodatni kategoriji so razgla-
sili tudi zmagovalno mešano 
ekipo moških in žensk po po-
drtih kegljih. Prehodni pokal 

je šel v roke kamniškim upo-
kojencem, kar je bila le še 
pika na i uspešno zaključene-
mu prvenstvu.

Kegljaško prvenstvo 
upokojencev
V začetku prejšnjega tedna je v Kamniku potekalo regijsko prvenstvo 
gorenjskih društev upokojencev v kegljanju. Uspešni so bili tudi Kamničani.

Prehodni pokal za skupno prvo mesto po podrtih kegljih so 
osvojili kamniški upokojenci in upokojenke.

Jasna Paladin

Stahovica – Matej Hribar je 
izkušeni tekač ultra trail te-
kov, a tudi njemu je domača 
preizkušnja predstavljala 
poseben izziv. Kako tudi ne, 
saj je v 24 urah pretekel in 
prehodil kar 152 kilometrov 
in 8560 višinskih metrov. 
»Leta 2009, ko sem se tek-
me udeležil prvič, sem se 
kot mlad kozliček zagnal v 
prve vzpone in spuste. 
Zgodbo sem zaključil s štiri-
najstimi vzponi in popolno-
ma 'razbitimi' nogami ter 
razočaranjem. Letos sem 
zato želel v čim bolj enako-
mernem tempu zdržati do 
konca. Postavil sem rekord 
na novi trasi (od lani je start 
na Vegradu, prej je bil pri 
Calcitu). Prejšnjih fantastič-
nih 24 Davida Kadunca-Avi-
ja je odšlo v legendo,« nam 
je Matej Hribar povedal po 
preizkušnji, ki je bila zaradi 
dežja, blata in večerne meg-
le letos vse prej kot prijazna. 
Kljub temu, priznava, med 
tekom ni imel težav. »Da pa 
je bilo nekoliko lažje, je pos-
krbel sin, ki me je presenetil 
z navijaškim transparentom 
in nenapovedanim večer-
nim obiskom,« je hvaležen 
Matej, ki za organizacijo 
pravi, da je odlična in vsem 

udeležencem prijazna. 
»Upam, da kot domačin ni-
sem pristranski, a tudi ude-
leženci iz drugih krajev Sv. 
Primoža zapuščajo zadovolj-
ni. Ob tej priložnosti izre-
kam čestitke Petru Uršiču 
in ekipi za ves trud, spodbu-
janje in izredno prijazen od-
nos!« Kljub rekordu pa je 
bila preizkušnja za Mateja le 
zelo dober trening. Kmalu 
se namreč odpravlja na Ul-
tra trail Pušeljc, letos pa ga 
čaka tudi legendarni Ultra 
trail Du Mont Blanc s star-
tom v Chamonixu, na kate-
rem bo moral premagati kar 

170 km in 10 tisoč višinskih 
metrov. 
Med ženskami je največ 
vzponov opravila Helena 
Križanec iz Rogaške Slatine. 
Rezultati letošnje preizkuš-
nje so sicer naslednji: poho-
dnice: 1. Anka Hribar (17), 
Alenka Repanšek Uršič (16) 
in Irena Podbevšek (15); po-
hodniki: Rudi Balantič (18), 
Simon Kuster (17) in Matej 
Žibert (17); tekmovalke: 
Helena Križanec (21), Jana 
Pavlič (16) in Aja Uršič (12) 
ter tekmovalci: Matej Hribar 
(23), Dušan Globočnik (21) 
in Igor Alpner (20).

Dan in noč na Primožu
Že 10. izvedba prireditve 24 ur Svetega Primoža je prinesla tudi novega 
rekorderja na novi trasi. Kamničan Matej Hribar je opravil kar 23 vzponov.

Igor Alpner, Matej Hribar in Dušan Globočnik
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Metka Mali

Kamnik – Prvotno je bila 
Medžupnjiska karitas. Og-
romno pomoči je bilo nude-
ne ob prihodu beguncev iz 
sosednjih republik ter lju-
dem v vojni v Bosni in Her-
cegovini ter na Hrvaškem. 
Nismo pozabili na svoje dr-
žavljane ter otrokom omo-
gočili počitnice na morju.
Enajstega maja smo prazno-
vali 25 let Karitas v Kamni-
ku. Obletnico smo prazno-
vali z mašo, pri kateri je pel 
oktet Oremus, ki ga sestav-
ljajo duhovniki. Pozdravil 
nas je predsednik Škofijske 
karitas Ljubljane Marko Čiž-
man, nas pohvalil in zaželel 
vse dobro. V tem času je Ka-
ritas stala ob strani večjemu 

številu družin in posame-
znikom. Skušamo presojati 
upravičenost do pomoči. 

Dajati človeku upanje in 
oporo, da v stiski niso sami. 
Število prosilcev raste. Če 

smo imeli konec lanskega 
leta 165 družin, jih imamo 
sedaj že 174 (okrog 500 lju-
di). Statistika so številke, ne 
more pa pokazati potrpežlji-
vosti, sočutja, telefonskih 
pogovorov s prosilci in dob-
rotniki. Pri vsem tem je po-
membno, da dajemo člove-
ku vedeti, da ni sam. Kot 
soustanoviteljica Karitas Ka-
mnik sem vesela, da ta po 25 
letih dela s polno paro.
Hvala Občini Kamnik za do-
nacijo. Hvala tajniku, sode-
lavcem, hvala župniku, hvala 
tihim dobrotnikom za daro-
ve in molitev. Zahvaljujem 
se, Gospod, da s tvojo po-
močjo znova spoznavamo, 
da smo v tebi vedno lahko 
eno: mladi in stari, bolni in 
zdravi, trpeči in brezskrbni.

Jubilej Karitas Kamnik
Leta 1990 so se dogajale družbene spremembe v Sloveniji in s tem tudi priložnosti za ustanovitev 
Karitas Kamnik. Ustanovljena je bila 1991. leta, pred dnevi smo tako praznovali petindvajsetletnico.

Obletnico smo praznovali z mašo, pri kateri je pel oktet 
Oremus, ki ga sestavljajo duhovniki. / Foto: Metka Mali

Kamnik – V Knjižnici Franceta Balantiča Kamnik so nedavno 
predstavili knjigo z naslovom Srečanja športnikov v občini 
Kamnik in Termah Snovik 2003–2015, ki jo je zbral in uredil 
Jože Arko, posvečena pa je tradicionalnim srečanjem slo-
venskih športnikov, ki se odvijajo v Šmartnem v Tuhinju in 
v Termah Snovik. Avtor je na predstavitev knjige, ki se je je 
žal udeležila le peščica poslušalcev, povabil tudi tri kam-
niške olimpijce, in sicer Andrejo Mali, Matjaža Kladnika in 
Andreja Laniška. Letošnje srečanje, že 13. po vrsti, se bo 
poleti odvilo v Mengšu, v čast 20-letnice Smučarsko skakal-
nega društva Mengeš. J. P.

Knjiga o srečanjih športnikov na Kamniškem

Avtor knjige Jože Arko z direktorico knjižnice Bredo 
Podbrežnik Vukmir in tremi kamniškimi olimpijci
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Bojana Klemenc

Kamnik – V petek, 30 maja, 
so v dvorani nad kavarno Ve-
ronika kamniške »Solidarke« 
zapele številni zvesti publiki 
in s slavnostnim koncertom 
zaključile 40-letni jubilej sku-
pnega druženja ob pesmi. 
Ženski del DKD Solidarnost 
Kamnik že od nekdaj zatrju-
je, da je z veselo pesmijo 
družba prijetnejša in življenje 
lahkotnejše. Pod vodstvom 
zborovodje Marka Tirana je 
osemnajst pevk predstavilo 
trinajst skladb, večinoma slo-
venskih ljudskih pesmi, ki jih 
najraje prepevajo in uvrščajo 
v svoj program.

Minilo je štirideset let, od-
kar so na pobudo Drage 
Spruk kamniške pevke usta-
novile ženski pevski zbor 
Solidarnost. Prvi zborovodja 
zbora je bil Viktor Mihelčič, 
za njim pa še Alenka Mi-
helčič Zupan, Karla Urh, 
Karmen Logar, Janez Klop-
čar, Olga Stele, Marjeta Ko-
čar Čimžar, zadnja leta pa 
pevke vodi Marko Tiran.
Koncert je povezovala člani-
ca zbora Zlatka Levstek, pro-
gram sta popestrila mlada 
harmonikarja Max in Matic, 
učenca šole harmonike Ciri-
la Spruka, po koncertu pa je 
sledilo prijetno pevsko dru-
ženje.

Prepevajo že štirideset let
Ženski pevski zbor DKD Solidarnost je ob svoji 40-letnici pripravil jubilejni slavnostni koncert.

Ženski zbor DKD Solidarnost s pesmijo vstopa v peto 
desetletje. / Foto: Bojana Klemenc

Jasna Paladin

Volčji Potok – Tekači vseh 
starosti, ki so na tri- in petki-
lometrski progi letos tekli v 
res lepem sončnem vreme-
nu (udeležili pa so se lahko 
tudi nordijske hoje), so s 
svojimi startninami poma-
gali zbrati dva tisoč evrov, ki 
jih bodo organizatorji poda-
rili otrokom iz socialno 
ogroženih družin, gibalno 
oviranim in slepim ter slabo-
vidnim otrokom in mladini. 
Polovico zbranega denarja 
bodo namenili za skupno 
donacijo Zveze Lions klubov 

Slovenije – distrikta 129 za 
pomoč Zavodu za slepo in 
slabovidno mladino za pro-
jekt Zgodnja obravnava sle-
pih in slabovidnih. Da bi 
vsaj malo razumeli, kako se 
slednji počutijo v svojem 
vsakdanu, so tudi letos na 
koncu druženja pripravili 
tek oz. hojo z zavezanimi 
očmi.
Dobrodelna prireditev je 
tudi letos privabila več pred-
stavnikov občin, med dru-
gim so se je udeležili kam-
niški podžupan Igor Žavbi, 
domžalski podžupanji Re-
nata Kosec in Jana Miklav-

čič, župana Mengša in Trzi-
na Franc Jerič in Peter Lo-
žar, med udeleženci pa smo 
lahko videli tudi slepega 
športnika Alena Kobilico, 
idejnega vodjo in ambasa-
dorja centra Vidim cilj.
Za spodbudo tekačem sta 
poskrbela povezovalca pro-
grama Matjaž Lovše in Bar-
bara Božič, za poskočne 

ritme in kulturni program 
pa še člani Folklornega 
društva Komenda, kam-
niške mažoretke in men-
geški godbeniki. Tekače in 
organizatorje sta pozdravila 
tudi Branko Dolenc, guver-
ner Zveze Lions klubov Slo-
venije – distrikta 129, in 
Marko Gospodinjački, vice 
guverner omenjene zveze.

Tekli so za slepe
Kamniški in domžalski lionisti in leoti so tudi letos združili moči in v Arboretumu organizirali že 
tradicionalno dobrodelno športno-rekreativno prireditev Tečem, da pomagam, ki se je je udeležilo več 
kot sto tekačev.

Dva tisoč evrov zbranega denarja bodo kamniški 
in domžalski lionsi podarili socialno ogroženim 
družinam, gibalno oviranim in slepim ter 
slabovidnim otrokom in mladini.

Volčji Potok – Arboretum je minuli teden, med 18. in 20. 
majem, gostil zanimivo in priznano mednarodno delavnico 
na prostem, imenovano LandArt, ki so jo organizirali skupaj 
z Biotehniškim centrom Naklo in je na slovenskih tleh pote-
kala prvič. Na njej je sodelovalo trideset floristov iz trinajstih 
evropskih držav in Kitajske, tri dni pa so iz različnih narav-
nih materialov, ki so jih lahko poiskali le v parku (veje, lese-
ni nažagani trakovi, lubje, naravni strešniki, skale, manjša 
debla, vrvi, žaklovina, sadike okrasnih zunanjih rastlin in 
podobno), izdelovali umetniška dela, ki se lepo vključujejo 
v naravni ambient. Gre namreč za umetniško gibanje, kjer je 
umetniško delo neločljivo povezano s krajino. »To ni ume-
ščanje skulptur v pokrajino, to je nastajanje skulptur po 'na-
reku' pokrajine z materiali, ki so v pokrajini,« LandArt opi-
suje Kamničan Peter Ribič, eden od sodelujočih floristov pa 
tudi organizatorjev. Udeleženci so pri svojih delih lahko 
uporabili tudi žico, saj bodo njihove skulpture v Arboretumu 
na ogled še vse do januarja prihodnje leto. J. P.

V Arboretumu ustvarjali floristi iz trinajstih 
evropskih držav in Kitajske
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Prireditve

petek, 27. maja 2016

Koledar prireditev pripravlja: Turistično-informacijski center Kamnik,  
tel: 01 831 82 50, tic@kamnik-tourism.si

Številne druge prireditve v občini Kamnik najdete na uradni spletni 
strani Občine Kamnik www.kamnik.si/ pod rubriko Kam v maju? ter 
na spletni strani Zavoda za turizem in šport v občini Kamnik www.
kamnik-tourism.si.

ZAVOD ZA TURIZEM IN ŠPORT V OBČINI KAMNIK

Petek, 27. maja, od 8. ure dalje, mestno jedro Kamnika
Veronikin festival

Festival za najmlajše, kjer se na različnih prizoriščih v mestu cel dan 
vrstijo številne delavnice, nastopi in igre.

Sobota, 28. maja, od 8. do 13. ure, Šutna

Tržnica Okusi Kamnika – Podeželje in Eko na Šutni
Na tržnici bodo nastopili tudi Mali in Veliki kalčki iz plesnega kluba 
Šinšin.

Četrtek, 2. junija, ob 9. uri, Glavni trg

Žogarija 2016
Žogarija je mednarodni projekt, ki preko nogometa izboljšuje kako-
vost življenja med mladimi. Na Glavnem trgu bo mlade športnike 
pozdravil župan Občine Kamnik Marjan Šarec, pride pa tudi gost pre-
senečenja.

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK

Četrtek, 2. junija, ob 19. uri, Galerija Miha Maleš

Odprtje razstave Pilonove galerije iz Ajdovščine: Veno Pilon 
v prvi svetovni vojni

 

KNJIŽNICA FRANCETA BALANTIČA KAMNIK

Petek, 27. maja, od 10. do 19. ure, Šutna

Festival potujočih knjižnic: 19. Srečanje potujočih knjižnic 
Slovenije

Festival z mednarodno udeležbo potujočih knjižnic bo potekal na Šu-
tni, kjer bodo knjižnice tudi na ogled. Konvoj potujočih knjižnic bo na 
ogled tudi v Snoviku in Arboretumu Volčji Potok. 

Prireditve v maju in juniju
Petek, 10. junija, in sobota, 11. junija, Motnik
5. Križnikov pravljični festival Jenkret je biv 

Program bo objavljen na spletnih straneh www.kam.sik.si in motnik.net.

DOM KULTURE KAMNIK

Nedelja, 29. maja, ob 18. uri, Velika dvorana DKK
10. Revija baletnih šol in društev RS

Organizator: Društvo baletnih umetnikov Slovenije, vstopnina: 5 evrov

Petek, 3. junija, ob 20. uri, Velika dvorana DKK
Koncert ob 35-letnici delovanja MePZ Odmev Kamnik

Organizatorja: MePZ Odmev Kamnik in JSKD OI Kamnik

Gostje: Grajski oktet, vstopnina: 5 evrov

Sobota, 4. junija, ob 19. uri, Velika dvorana DKK
Slavnostni koncert ob 20-letnici delovanja Mešanega 
pevskega zbora Društva upokojencev Kamnik

Organizator: Društvo upokojencev Kamnik

Vstop prost, obvezen prevzem brezplačnih vstopnic. Število sedišč omejeno!

 

Nedelja, 5. junija, ob 17. uri in 19.30, Velika dvorana DKK
Poletna plesna produkcija Plesnega kluba Šinšin

Vstopnina: 5 evrov/3 evri otroci – prodaja vstopnic na sedežu kluba

 

Ponedeljek in torek, 6. in 7. junija, od 7. do 13. ure, 

Dom kulture Kamnik
Krvodajalska akcija

Rdeči križ OZ Kamnik

Torek, 7. junija, ob 20. uri, Klub Kino dom
Zaključni večer stand up komedije

Vstopnina: 5 evrov

 

Sreda, 8. junija, ob 19. uri, Dom kulture Kamnik
Zaključni koncert komornih skupin, pevskega zbora in 
orkestrov Glasbene šole Kamnik

Vstop prost, obvezen prevzem brezplačnih vstopnic. Število sedišč omejeno!

MLADINSKI CENTER KOTLOVNICA KAMNIK

Petek, 27. maja, ob 21. uri
Pest besed – Za stebre gre

Večer avtorske slam poezije v okviru dvodnevnega festivala Pozdrav 
iz Kotla 

Sobota, 28. maja, ob 16. uri
Pozdrav iz Kotla 11

Impro, modna revija, film EVS, KIKštarter, slackline, skejt, gumitvist, namiz-
ni tenis, namizni nogomet, čevapčiči, družabne igre in koncert Hulahoop

Alenka Brun

Volčji Potok – Golf Arbore-
tum velja za enega najlepših 
golfskih igrišč pri nas. Prvi 
konec tedna v maju je pod 
sloganom Golf, kulinarika 
in tulipani gostil Festival 
treh tulipanov, kjer je bil so-
botni del namenjen pred-
vsem lokalni kulinariki in 
turnirju golfa Okusi Kamni-

ka z načinom igre stable-
ford. Na ta dan so udeležen-
ci in obiskovalci turnirja 
lahko na stojnicah brezplač-
no pokušali tipične jedi iz 
Kamnika in okolice. 
Tako je recimo Simon Galuf 
na stojnici mesarja Antona 
iz Kamnika pripravljal kam-
niške odščipance in kajžar-
sko klobaso. Ga skorajda ni 
bilo obiskovalca, da se ne bi 

za trenutek ustavil pri njem 
in si privoščil košček kloba-
se ali odščipanca. Pri na-
smejani Lili Milanković iz 
Term Snovik ste lahko po-
skusili tuhinjsko postrv. Pal-
mierijeva Barbara Bešter je 
predstavila desertna vina in 
prisotne seznanila z linijo 
njihovih oljčih olj s 24-kara-
tnim zlatom, srebrom, be-
lim tartufom in kombinaci-

jo tartufa in zlata.  Za stojni-
co, ki sta si jo delili kajžar-
ska bombeta in tuhinjska 
fila Gostilnice Pri podkvi in 
Gostilne Repnik, pa smo 
srečali nasmejanega Domna 
Capudra. Svojo ponudbo je 
predstavil tudi Zdravilni gaj 
Tunjice. Nekaj izbranih 
kamniških okusov pa je bilo 
na voljo tudi v restavraciji 
Arboretum.

Golf in okusi Kamnika
Prvo soboto v maju so ob grišču Golf Arboretum Okusi Kamnika razvajali udeležence in obiskovalce 
golfskega turnirja v okviru Festivala treh tulipanov.

Simon Galuf je pripravljal kamniške odščipance in 
kajžarsko klobaso. / Foto: A. B.

Golf Arboretum je simpatično in razgibano igrišče, ki se 
včasih spremeni tudi v igrišče za sladokusce. / Foto: A. B.

Jasna Paladin

Kamnik – V Domu kulture 
Kamnik so v soboto, 21. 
maja, pripravili zanimiv 
kamniško-indijski večer z 
indijsko klasično glasbo in 
razstavo indijske fotografije 
krščanskih cerkva in relikvij 
iz Indije, ki bo na ogled še 
teden dni. Dogodek je bil 
posledica širšega povezova-
nja med občino Kamnik in 
daljno Indijo oziroma njiho-
vim veleposlaništvom v Lju-
bljani, tudi gospodarskega, 
ki so ga napeljali člani Pod-
jetniškega kluba Kamnik. 
»Beseda je dala besedo, in 
ker je veleposlanik mnenja, 
da gresta posel in kultura z 
roko v roki, se je spontano 
zgodil tudi ta koncert. Tudi 
8. junija, ko bo imel Podje-
tniški klub Kamnik svojo 
skupščino, bo naš častni 
gost indijski veleposlanik, ki 
bo predstavil priložnosti, ki 

jih ponuja njihov trg,« nam 
je povedala Nina Irt, organi-
zatorka dogodka in vezni 
člen obeh kultur, ki z indij-
skim veleposlaništvom so-
deluje že dlje časa.
Številčno majhno publiko je 
pozdravil podžupan Igor 
Žavbi, ki je poudaril pomen 
sporočila večera, in sicer, da 
je prvi korak v spoznavanju 
in povezovanju dveh različ-
nih kultur, narejen. »Oseb-
no srčno podpiram odpira-
nje Kamnika v svet in sem 
vesel, da je danes naš Ka-
mnik srečal Indijo – staro-
davno damo tisočerih obra-
zov, okusov, vonjev, oblik 
ter priložnosti,« je med dru-
gim povedal Žavbi.
Na koncertu so indijsko glas-
bo predstavili priznani glas-
beniki: na flavti bansuri je 
zaigral Rišab Prasana, San-
dip Banerdži je igral na indij-
sko tablo, Nicolas Delaigue 
pa na indijski sitar (na sliki).

Kamnik srečal Indijo
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Kulturni poletni festival 
Studenec 201616.

Informacije in rezervacije vstopnic preko spleta:

www.studenec.net

Informacije in rezervacije vstopnic po telefonu:

051 / 61 61 51 (Marjana)

051 / 61 41 41 (Urša)

sobota
28. maj
ob 21. uri

Cerkev  
sv. Lenarta  
na Krtini

Koncert
Komorni zbor Dekor

sobota
4. junij
ob 21. uri

Cerkev  
sv. Lenarta  
na Krtini

Komorni koncert v ljudskem tonu  

Duo Claripiano 
sobota

11. junij
ob 21. uri
Cena: 12 €

Glasbena komedija  
Od tišine do glasbe  
Avtorja: Jure Ivanušič in Marko Vezovišek

sobota
18. junij
ob 21. uri
Cena: 18 €

Koncert  
Alpski kvintet 50 let in  
Slovenski oktet 65 let

petek
24. junij
ob 21. uri
Cena: 23 €

Opera - Georges Bizet  
CARMEN
Opero Carmen bodo izvedli: solisti, operni zbor  
in orkester SNG Opera in balet Ljubljana. 

PREMIERA:
petek

15. julij
ob 21. uri

Cena  
vstopnice: 

odrasli 17 €,  
otroci 12 €

četrtek 
in nedelja:   
popust 2 € Dve uri smeha in zabave.

četrtek petek sobota nedelja
15. julij 16. julij
22. julij 23. julij 24. julij 

28. julij 29. julij 30. julij 31. julij 
12. avgust 13. avgust 14. avgust 

Vse predstave ob 21. uri

Poletno gledališče Studenec

Domača gledališka predstava

Kamnicanka - oglas Studenec 5-2016.indd   1 19.5.2016   17:55:22
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Zahvale

15petek, 27. maja 2016

ZAHVALA

Še poln elana, veselja in nad
z družinico svojo še živel bi rad.

Mnogo prezgodaj nas je zapustil 
naš dragi mož, ati, brat in sin 

Rafael Vrankar
iz Soteske pri Kamniku

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodni
kom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečena so
žalja, sveče in druge darove. Iskrena hvala župnikoma 
Francu Oražmu in Juretu Koželju za lep pogrebni obred 
ter prelep govor. Hvala sodelavcem podjetja Orka plast, 
Jožetu in Emi Koželj, sodelavcem podjetja Meso Ka
mnik, sošolcem in učiteljem SŠ Domžale ter OŠ Frana 
Albrehta in pa Tunjiškim pevcem in trobentaču. Hvala 
dr. Logarjevi, patronažni službi, Romanu ter osebju on
kološkega inštituta, še posebej Martini Vrankar. Hvala 
vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na nje
govi zadnji poti.

Vsi njegovi

ZAHVALA

Toda On me je poklical
in moral sem mu slediti.
Vstal sem in šel tiho.
(L. Cernuda)

V 86. letu se je tiho od nas poslovil 
naš dragi ata, stari ata, brat in stric

Frančišek Plahutnik
iz Spodnjih Stranj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
sodelavcem, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 
podarjeno cvetje in sveče ter darovane sv. maše. Poseb
na zahvala gospodu župniku Antonu Prijatelju za lepo 
opravljen pogreb, kakor tudi nosačem in pevcem cerkve
nega pevskega zbora Stranje. 
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: sin Tomaž, hčerki Ema in Marinka  
z družinami ter drugo sorodstvo

Stranje, Kamnik, Brezje
April 2016

ZAHVALA

Zdaj si spočij, izmučeno srce,
zdaj se spočijte, zdelane roke,
zaprite se, utrujene oči,
le moja drobna lučka še gori.

Milan Slanovec
Grilušekov Milan iz Tunjic pri Kamniku

Iskreno  se zahvaljujemo vsem sosedom, soseski, znan
cem, prijateljem, sorodnikom, gasilcem, KS Tunjice, 
ge. Marinki za besede ob slovesu, duhovnikom Ediju, 
Pavletu in Juretu ter pevcem. Hvala vsem za izrečena 
sožalja, darovane sveče, cvetje in svete maše. Hvala dr. 
Jermanovi in sestri Mateji, osebju urgence ZD Kamnik, 
dr. Rebolju ter Dragici Sagadin za skrb in pomoč. Hvala 
LD Kamnik ter drugim lovcem, g. Marjanu Osolniku za 
besede slovesa, rogistu Ivku za čuteč lovski obred. Vsem 
še enkrat hvala, ki ste našega očeta pospremili v tako ve
likem številu na njegovo zadnjo pot. 

Vsi njegovi

ZAHVALA

Mar prav zares odšel je tja,  
v neznano?
Kako je mogel, ko smo mi še tu …?
Nositi moramo vsak svojo rano
molče, da mu ne zmotimo miru.
S. Makarovič

Nepričakovano je za vedno zaspal naš dragi mož, oči in 
dedi

Cvetko Koncilja
1939–2016

Hvaležni smo vsem, ki ste ga spoštovali, sočustvovali z 
nami, se od njega poslovili in ga v velikem številu spre
mili na zadnjo pot. Hvala g. župniku Pavlu Piberniku za 
lep cerkveni obred in pevcem kvarteta Grm za prelepo 
glasbeno spremljavo ob slovesu.

V žalosti njegovi: Metka, Gregor, Nace, Liza, Cene in Eva
Jeranovo, maj 2016

ZAHVALA

 V 86. letu življenja nas je zapustila 
mama, babica in prababica 

Marija Štebe
roj. Lapornik iz Duplice  
pri Kamniku

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti,  
podarili cvetje in sveče, nam pa izrekli sožalje. Zahvala 
tudi pevcem in trobentaču.

 
Žalujoči: vsi njeni

Maj 2016

ZAHVALA

Čudno, kako prazen
je svet, kadar umre
en sam človek. 
(Dante)

Tragično je preminil

Sašo Zajc
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in sodelavcem DSO Kamnik za vse spodbudne be
sede, cvetje in sveče. Hvala policistom PP Kamnik ter 
gorskim reševalcem za pomoč pri iskanju.  Iskrena hvala 
gospodu župniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen po
grebni obred in pevcem za sočutno petje. Še enkrat hvala 
vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči vsi njegovi 

ZAHVALA

Ljubezen pa ostane,  
ker je močnejša od smrti.

France 
Zlatnar 
1926–2016

Zahvaljujemo se vsem, ki ste našega ata spoštovali in 
imeli radi, ter vsem, ki ste ga pospremili na zadnjo pot. 
Posebno zahvalo izrekamo stanovalcem in delavcem 
Doma starejših občanov Kamnik, kjer je ata v miru in 
hvaležnosti preživel zadnja leta svojega dolgega življenja.

Vsi njegovi

ZAHVALA

Ob izgubi dragega moža, očeta, 
dedka, brata, strica in tasta

Vinka Urankarja
po domače Tinčkovčevega ata iz Lipe 5 nad Blagovico

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem in vsem našim sodelavcem za izre
čeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in sv. maše. Hvala 
župniku Avguštinu Klobčarju za lepo opravljen obred 
in poslovilne besede, domačemu pevskemu zboru, po
grebnemu zavodu Vrbančič, dr. Mojci Zajc Krašovec 
in patronažni sestri Irmi Markovšek za nego na domu. 
Hvala govorniku Franciju za poslovilne besede. Iskrena 
hvala družini Slapnik iz Črnega Vrha. Hvala, ker ste ga 
pospremili v tako velikem številu.

 Vsi njegovi

www.pogrebnik.si

Češnjice – Občina Kamnik ter člani Združenja borcev za 
vrednote NOB Kamnik in Krajevna organizacija Združenja 
borcev Tuhinj vabijo na tradicionalno slovesnost v spomin 
na padle borce, ki bo v nedeljo, 12. junija, ob 10. uri pri spo-
meniku v Češnjicah. Navzoče bo pozdravil župan Marjan 
Šarec, slavnostni govornik pa bo letos načelnik generalštaba 
Slovenske vojske generalmajor dr. Andrej Osterman. J. P.

Spominska slovesnost v Češnjicah

Jasna Paladin

Kamnik – Marijin kip iz por
tugalskega romarskega sre
dišča Fatima, ki ga je ob pri
hodu v Slovenijo že na Brez
jah pričakalo skoraj tisoč 
vernikov, se je podal na pot 
po slovenskih župnijah in 
15. maja, na binkoštno nede
ljo, je tako iz bližnje Komen
de priromal tudi v Kamnik. 
Verniki so kip s procesijo 
pospremili s šutenske 
cerkve do cerkve frančiškan
skega samostana, od koder 
pa je v naslednjih dneh od
potoval v Homec, nato pa še 

v Šmarco, Šmartno v Tuhi
nju, Vranjo Peč in Zgornji 
Tuhinj, od tu pa naprej v 
Domžale.
Lansko leto je Slovenska 
škofovska konferenca ura
dno zaprosila rektorja sve
tišča v Fatimi, da Cerkvi na 
Slovenskem zagotovi kip fa
timske Marije romarice za 
čas od 13. maja do 13. okto
bra letos. To je zdaj v Slove
niji že tretji Marijin obisk, 
odkar je fatimski Marijin 
kip (gre za kopijo, ki jo je iz
delal isti kipar, kot je leta 
1920 naredil original) leta 
1947 začel romati po svetu.

Fatimska Marija 
priromala v Kamnik

Kip so verniki s procesijo pospremili iz šutenske 
cerkve v cerkev frančiškanskega samostana.

Naša pot ni mehka trava,
temveč gorska steza, posuta s skalami.
Vendar se vzpenja, gre naprej, proti soncu.
/Ruth Westheimer/

V 84. letu starosti nas je zapustil

Valentin Uršič - Tine
 1933–2016

Iskrena hvala vsem, ki ste se poslovili od njega,  
nam izrekli sožalje in ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi
April 2016
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Jasna Paladin

Kamnik – Kamniški matu-
rantje, ki so že opravili svoje 
šolske obveznosti, v teh 
dneh pa se že intenzivno 
pripravljajo na maturo, so v 
ponedeljek, 23. maja, znova 
navdušili številne Kamniča-
ne, ki so jih prišli pozdravit 
na Glavni trg na tradicional-
ni ples četvorke.
Skupaj z ravnateljem Šem-
som Mujanovičem in učitelji 
so se od šole sprehodili po 
Šutni do središča mesta, kjer 
jih je pričakal tudi župan 
Marjan Šarec. Zaželel jim je 
uspešno maturo ter vse dob-
ro na življenjski poti, ki si jo 
bodo izbrali. »Človeka ne 

moreš ničesar naučiti, lahko 
pa mu pomagaš, da v sebi 
najde odgovore. Upam, da 
smo vam na šoli pri tem do-
volj pomagali in vas spodbu-
jali iskati same sebe. Do se-
daj rezultati kažejo, da smo, 
zato ne dvomim, da bo tudi 
vaša generacija zelo uspešna. 
A vedeti morate, da znanje ni 
vse, zato poleg tega s seboj 
vedno nosite tudi pozitiven 
odnos do življenja in svoj 
elan delite z drugimi. Tako 
vam bo v življenju lažje. No-
site sonce vedno in povsod s 
seboj in veselite se skupaj z 
drugimi,« pa je maturante 
generacije 2012/16 z mislijo 
Galilea Galileia nagovoril 
ravnatelj Šemso Mujanovič.

Maturantje 
zaplesali četvorko
Približno sto osemdeset maturantov Gimnazije 
in srednje šole Rudolfa Maistra se je pred maturo 
sprostilo s plesom v središču mesta.

Kamniški maturantje so tudi letos na Glavnem trgu 
zaplesali četvorko. / Foto: Jasna Paladin

Jasna Paladin

Godič – Prvima dvema 
izbranima kandidatoma, bo-
gatemu poslovnežu iz ZDA 
in preprostemu pastirju iz 
Makedonije, se bosta predvi-
doma septembra pridružila 
še slovenska pevca Nuša De-
renda in Frenk Nova. 
»Oba sta v svoji prijavi izka-
zala močno naklonjenost 

otrokom, živalim in tudi iz-
redno željo po delu v umir-
jenem okolju neokrnjene 
narave,« pravijo v podjetju 
Palmieri, ki gradi Eko resort 
pod Veliko planino.
Razpis za sanjsko službo so 
objavili marca, do sedaj pa 
so prejeli že več kot tri tisoč 
prijav in našteli že več mili-
jonov ogledov videa o sanj-
ski službi pastirja.

Za pastirja tudi pevca

Za sanjsko službo pastirja so v Eko resortu pod 
Veliko planino prejeli že več kot tri tisoč prijav, 
od desetih prostih mest pa so štiri že zasedena.

Pastirja v Eko resortu pod Veliko planino bosta tudi Frenk 
Nova in Nuša Derenda. / Foto: arhiv podjetja Palmieri

Jasna Paladin

Kamnik – Tistih dveh najbolj 
pričakovanih, ki sta na odpr-
tje privabila tudi nekaj naj-
mlajših, ki so si obetali kak 
avtogram ali vsaj bližnje sre-
čanje s svojim idolom – Pe-
tra Prevca in Roberta Kranj-
ca, sicer v Kamnik ni bilo, saj 
sta se zadržala pri srečanju s 
predsednikom Borutom Pa-
horjem, a avtorjema razstave 
Jožetu Arku in Milanu Gr-

zinčiču je uspelo privabiti 
trenerja Janija Grilca, Petro-
vega očeta Božidarja Prevca, 
nekdanjega svetovnega re-
korderja iz leta 1961 Jožeta 
Šlibarja, vodjo projekta novih 
skakalnih smuči Petra Slat-
narja, svetovnega rekorderja, 
Kamničana Roka Benkoviča, 
trenerja ameriške reprezen-
tance Bineta Norčiča in ne-
katere druge.
V preddverju občinske stav-
be jih je pozdravil župan 

Marjan Šarec, vesel, da po 
odlični sezoni slovenskih 
smučarskih skakalcev in 
odprtju nordijskega centra 
razstavo lahko gosti prav 
Občina Kamnik. Koncept 
razstave, ki so jo ob pomoči 
Saša in Tatjane Matičič iz 
Studia Dataprint in Foto 
kluba Kamnik postavili čla-
ni Društva Dogodek Ka-
mnik, je predstavil Jože 
Arko: »Namen razstave je 
poudariti vrednote, ki jih 

odraža šport, to so ekipni 
duh, prijateljstvo, spoštova-
nje, pogum, delovne nava-
de in red, pokazati spošto-
vanje do izjemnih dosež-
kov smučarjev skakalcev in 
hkrati vse generacije spod-
buditi k športnim aktivnos-
tim.«
Na ogled je petnajst panojev 
s tematskimi področji in 
okoli devetdeset fotografij, 
razstava pa bo na ogled še 
vse do petka, 1. julija. 

Ponosni na slovenske orle
V preddverju občinske stavbe so v torek odprli razstavo z naslovom Slovenski orli – naš ponos, na 
odprtju pa gostili tudi nekaj najbolj zaslužnih za športno pravljico minule zime.

Župan Marjan Šarec s Petrovim očetom Božidarjem 
Prevcem / Foto: Gorazd Kavčič

Razstavo si je ogledal tudi Jože Šlibar. / Foto: Gorazd KavčičJože Arko v pogovoru s Petrom Slatnarjem / Foto: Gorazd Kavčič

Trenerja Bine Norčič in Jani Grilc, v ozadju nekdanji 
kamniški skakalec Rok Benkovič / Foto: Gorazd Kavčič
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